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Si.mobil - Vodafone v Izoli.AVTO SOLA BISER j
Drevored I.Maja 4, Izola 

www.biser-as.si 
tel.: 05/ 641 74 48 
Mob. 041 685 277

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 

od 9. do 13. ure 
ul. 13, Izola, POOBLAŠČEN, m°bil 

PRODAJALEC VITiTifiilT

Revita Kristanov trg 1 ■ tržnica 
Izdelki za zdravo življenje urnik

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 / 16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

Krekova pesem
Čeprav sem že pozabil teorijo, 

misli tej težko se je upreti, 
ko poslušam kaj si govorijo, 

so, po mojem, tukaj vsi zadeti.
Eni so na travi in se stalno smejijo, 

drugi na koki grozijo z usodo, 
par jih je na gandži in v glavnem težijo, 

tisti na tabletkah pa hodijo po vodo. 
Zato bom vsem predpisal terapijo, 
le da bom namesto metadona, 
dal nalogo, naj vsi ugotovijo, 

kako iz muhe ne bi naredili slona.

Izola je dokazano občina 
tisočerih priložnosti
V petdesetih letih je bila Izola za marsikaterega Slovenca kraj nesrečnega imena, saj se mnogi, ki so bili 
takrat partijsko poslani s Štajerske na morje, niso niti prav zavedali, kam jih pošilja ljudska oblast. Niti sa
njalo se jim ni, da prihajajo v deželo neštetih priložnosti, in da je treba le zagrabiti katero od teh.
(Mef) Morda so se tega malo bolj zavedali 
Brkinci, ki so takrat naselili naše mesto, 
saj je bila pri njih taka revščina, da slabše 
že ni moglo biti ali pa nekateri priseljeni 
iz bolj oddaljenih krajev. Bili so pač takšni 
časi, ko je bilo treba prevzeti tudi naloge, 
ki še danes veljajo za najtežje in najodgo
vornejše. Spomnimo se samo velikih obal
nih direktorjev, ki so se kalili takorekoč iz 
borbe in osnovnošolskih klopi, pa so vrsto 
let vodili naj večjo tovarno igrač, nosilca 
prehrambene industrije, luko, največjo 
igralnico in tako naprej. Dobili so prilož
nost in so jo prijeli za roge, kot se pač poč
ne v deželi ali regiji tisočerih priložnosti.

Tako je bilo v naših krajih po veliki voj
ni in tako je pravzaprav še danes. No ja, 
morda je izobrazbe nekaj več kot tiste 
dni, vendar to še ne pomeni, da je tudi več 
znanja in tudi ne pomeni, da človek ne 
more uspeti pri delu za katerega se prav
zaprav ni izobraževal. Tako se nekateri po 
nepotrebnem razburjajo, ker sta v Izoli 
ginekolog in kovinar postala krajinarja, 
saj je vsem znano, da je gozdar zagotovil 
turistični razcvet našega kraja. Funkcijo 
župana najprej opravlja računovodja, sle
di mu kirurg, nato biolog, potem jo zača
sno prevzame dolgoletni upokojenec in na 
koncu spet kirurg. Prometni inženir vodi 

Center za kulturo, šport in

prireditve, nekdanji natakar in didžej ob
vladuje hotelsko podjetje s tranzicijo vred, 
strojnik z ribiške barke postane lastnik 
ribiškega podjetja in dobrega dela ribje in
dustrije z zemljišči vred, branjevka pa se 
prikoplje do lastništva lepega števila hiš in 
stanovanj. Neuspešen kandidat za župana 
postane svetovalec tistega, ki ga je porazil, 
srednješolec postane direktor skoraj jav
nega zavoda in, da ne bo zamere: faliran 
študent novinarstva lahko postane lastnik 
in urednik lokalnega tednika.
Pa naj še kdo reče, da Izola ni mesto ti
sočerih priložnosti. Le zagrabiti je treba 
pravo, ob pravem času, s pravega mesta in 
s pravo pomočjo.

Nekoč je bila Lonka
Nekoč je bila na tistem delu parkirišča pri 
gostinski šoli, kjer je zdaj gradbišče, ta-le 
hišica. Rekli so ji Lonka in tudi takšno ime 
je nosila. Potem smo se, predvsem novi
narji, jezili zaradi njenega videza, ki da ni 
dovolj mediteranski in so jo morali lastniki 
odstraniti. Hišica s točilnico je šla, name
sto nje smo za kazen najprej dobili velik 
šotor, nato veliko skupino malih šotorov in 
zdaj ni tam nič. Ostalo pa je ime, ki se ga 
ne moremo otresti. Uradno poimenovanje 
v Trg Pri vratih se ni prijelo, naše poime
novanje v Rampo tudi ne zaživi. Skratka: 
Bila je hiša nepozabnega imena.

Naročniki ste z nami
Vsako naročniško polletje smo ve
seli. Kako tudi ne, saj opažamo, da 
nam, kljub stiski, ki jo vsi poznamo, 
ostajate zvesti. In, dokler ste z nami 
bo tudi Mandrač z vami.
Zato si zaslužite velik HVALA.

JEREB Sl <©
SERT TOYOTA

AVTO CENTER

K Banka Koper komunala
izo/a - iso/a

PONEDEUEK-PETEK: 8.00-17.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

Dežurna služba
V DELOVNEM ČASU - tel.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

(24 ur) TEL.: 041/ 650 375Pogrebna služba
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Dogajalnih

SDS opozarja na nenavadne 
povezave s koprskim županom
V torek, 22. januarja je svetniška skupina SDS sklicala tiskovno konferenco o dogajanju na izredni seji 
občinskega sveta. Tam so bili svetniki, novinarji in javnost priče zelo nekonstruktivnemu prepiru med raznimi, 
tudi med seboj povezanimi opcijami, kar je pripeljalo do tega, da opozicija z velikim številom glasov ni sprejela 
dnevnega reda in tako verjetno želela pokazala, da ima trenutno celo večino.
Podžupan in občinski svetnik Bojan 
Zadel je mnenja, da takšno ravnanje 
nikakor ne more koristiti Izoli kot obči
ni, in je s svojo svetniško skupino izka
zal podporo županu Klokočovniku.

Ob tem pa ga predvsem moti ravnanje 
svetniške skupine SD, ki je svojo pred
volilno kampanijo, predvsem v drugem 
krogu županskih volitev, gradila na pa
rolah, da Izole nočejo predati Kopru in 
koprskemu županu, zdaj pa SDŠ ugo
tavlja prav povezavo med koprskim žu
panom Borisom Popovičem in izolsko 
SD. Zadel je še dodal, da so po večme
sečni analizi ugotovili, da se SD pove
zuje s Popovičem tudi na državni ravni, 
predvsem v povezavi z ustvarjanjem 
skupne Primorske pokrajine.

Prijava črne gradnje
Na odseku trase HC Koper-Izola na izolski 
strani ob lokalni cesti vzporedni z izolsko 
obvoznico (predvideno sporno gradbišče 
hitre ceste) so izvajalci pričeli z gradbenimi 
deli. Ob našem ogledu 22. 1. 2008 kršitelji 
niso postavili predpisane informativne table 
s podatki o št. gradbenega dovoljenja itd. 
Menimo, da gre za črno gradnjo, saj sporno 
gradbeno dovoljenje, če ga sploh imajo, ni 
niti dokončno in niti pravnomočno, torej ni 
izvršljivo. Prosimo, da takoj ukrepate v skla
du s predpisi in preprečite nastanek nedo
pustne materialne in okoljske škode!

za KGZS OE Koper: Jožef Horvat

Kot krovni dokaz teh povezav je podžu
pan Bojan Zadel omenil prav zadnjo 
izredno sejo, ki je bila sklicana na zah
tevo opozicije, in, po njegovih besedah,

Občina miri najemnike
V teh dneh je izjava predstavnika izolske občine za enega od slovenskih 
medijev povzročila kar nekaj strahu in slabe volje med najemniki ob
činskih stanovanj, saj je bilo slišati celo trditve, da bo občina stanovanja 
prodajala, sedanji najemniki bodo imeli predkupno pravico, če ne bodo 
imeli denarja pa bo občina prodala stanovanje boljšemu ponudniku. 
Normalno mislečim je bilo seveda takoj jasno, da si občina kaj takega 
ne more privoščiti, ker je to v nasprotju z zakonom in pogodbami, očit
no pa je glas ulice dobil takšno težo, da se je za neposredna pojasnila 
najemnikom odločil kar župan sam. Najemniki so namreč včeraj prejeli 
naslednje obvestilo:

NAJEMNIŠKA STANOVANJA V OBČINI IZOLA
Zaradi različnih izjav o prodaji stanovanj v občini Izola, ki so se v za
dnjem času pojavile v medijih, smo se v občini odločili, da tako javnost 
predvsem pa najemnike neprofitnih stanovanj, med katerimi se jih je 
nekaj že obrnilo za dodatne informacije na predstavnike občinske upra
ve v času uradnih ur, tudi pisno seznanimo z dejanskim stanjem in 
točnimi informacijami.
Vsi najemniki neprofitnih stanovanj v Izoli, imajo z občino sklenjeno 
najemno pogodbo, in sicer za nedoločen čas. To pomeni, da jih nihče 
ne sme in ne more prisiliti, da se izselijo ali zapustijo stanovanje, če le-ti 
izpolnjujejo pogodbene obveznosti. V primeru pa, da želijo najemniki 
občinsko stanovanje odkupiti, jim bo občina to omogočila v okviru za
konskih zmožnosti, ki jih še preučuje.

Župan občine Izola, dr. Tomislav Klokočovnik,

le z namenom, da tudi javno pokažejo 
kako ustvarjajo novo razmerje sil v ob
činskem svetu. Izolski SD po njihovem 
mnenju ne izbira sredstev za prevzem 
oblasti. Pripravljen se je povezati s ko
merkoli, samo da onemogoči sedanje

Zares bo tudi izolski

Vabimo vas na spoznavno 
srečanje članov in simpatizerjev 

stranke

Zares - Izola
Srečanje bo v dvorani 

kulturnega doma v Izoli, 
v sredo 30. 1. ob 18 uri.

Iniciativni odbor

občinsko vodstvo in se znova polasti 
udobnih foteljev. “Priča smo povezova
nju, ki je še do včeraj sodilo v domeno 
fantastike,” opisuje Zadel “koalicijo pro
ti županu Tomislavu Klokočovniku”, ki 
jo menda tvorijo SD, Desus, Mladi za 
Izolo in “tisti, ki so Klokočovnika še ne
davno podpirali”. a.m.

V listi Izolani zavračamo 
takšne vrste politiko

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si

Odgovorni urednik: Drago Mislej
Uredništvo: Drago Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, 
Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika@ mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1 EURO.
Polletna naročnina: 25,45 EURO.
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 
Prelom: Graffit Line, Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

Svetniška skupina in člani Liste Izolani 
smo globoko razočarani nad aktualni
mi političnimi razmerami v občini Izola 
in nad politično kulturo nekaterih ak
terjev oblasti in politike v naši občini.

Izolani ne sprejemamo kulture politič
nega dialoga kot smo ji bili priče na četrt
kovi izredni seji občinskega sveta in obča
sno tudi na nekaterih prejšnjih sejah iste
ga organa. Volivci pričakujejo, da se bodo 
njihovi izvoljeni predstavniki skupaj borili 
za dobrobit vseh občanov, čeprav bodo 
imeli ob tem različne poglede na metode 
uresničevanja tega temeljnega cilja. Ko pa 
postane najvišji organ odločanja v občini 
kraj za nekonstruktivno prerekanje, ki 
ima za cilj le samopromocijo in izključe
vanje drugačemislečih, Lista Izolanov ne 
želi sodelovati pri takšnem obnašanju. 
Izolani ne sprejemamo takšne oblastne 
in politične nezrelosti, kot jo opažamo 
na medobčinski ravni, kjer župan ene

občine javno grozi z odstavitvijo župana 
druge občine. Svoboda govora mu to sicer 
dopušča, vendar je tako obnašanje ne
kulturno in politično neprimerno, pred
vsem pa je nerazumljivo, da se izolske 
politične stranke, liste ali svetniški klubi 
ne distancirajo od takšnega ravnanja. 
Lista Izolani ne sprejemamo politike, ki 
temelji na principih trgovanja, kjer je tre
ba vsak glas na nek način plačati in kjer 
nekateri dobijo zaposlitve, drugi možnost 
odločanja v organih občine, tretji hitreje 
pridejo do različnih dovoljenj in tako na
prej. Takšen način dela v slovenski in izol
ski politiki ni nov, vendar ga v Listi Izola
nov ne sprejemamo in ga zavračamo kot 
temeljno metodo političnega dela.
Še naprej bomo to kar smo že od samega 
začetka. Namreč, kritična pozicija, ki se 
distancira od nemoralnih, nekulturnih, 
netransparentnih in nenačelnih izjav in 
dejanj kogarkoli iz aktualnega političnega 
spektra.

za Listo Izolani: Slavko Samotorčan
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Izredna seja Občinskega sveta

Nova razmerja moči v občini ali 
zgolj lokalni resničnostni show?
Začelo se je izjemno prijetno, kot v 
nekakšni idili, pravljici ali ameriški li
monadi. Pred sejo se je namreč skoraj 
celotna druščina izolskih svetnikov z 
nekaj spremljevalci in peščico novi
narjev z avtobusom odpravila na ogled 
terapevtske skupnosti Drevo Življenja 
v Cetore. Ekskurzija je seveda štartala 
z nekajminutno zamudo, a to ni niti 
za trenutek skazilo prešernega razpo
loženja družbe, ki se je, zanimivo, ver
jetno zaradi novega vetra, ki je začel 
pihljati v državnem političnem okolju, 
posedla vsa na levo stran avtobusa, z 
redkimi, ideološko pač neoporečnimi 
posamezniki. Desna je tako ostala sko
raj prazna, z izjemo nekaj novinarjev. 
Kakorkoli, na ta dan smo ugotovili še 
nekaj novega: četudi se vsak usede na 
levo stran avtobusa, in s tem ignorira 
fizikalno osnovo ravnotežja, se le-ta ne 
bo zvrnil. Svetniki so pot izkoristili za 
kramljanje, šalo in uživanje ob pogledu 
na naše mesto z našega podeželskega 
hriba, vse, dokler nismo prišli v nepo
sredno bližino terapevtske skupnosti, 
do katere pa se naš, za te razmere krep
ko prevelik avtobus, preprosto ni mogel 
spustiti. Obtičali smo ob Šaredinu in z 
dežniki nad glavo in visokimi petami 
nekaterih svetnic odkorakali po klancu 
navzdol, terapevtski skupnosti naspro
ti. Razlogov za smeh še ni zmanjkalo, 
videti pa je bilo tudi, da se veliki večini 
svetnikov še sanja ne, kje ta terapevtska 
skupnost je. Ja, delovalo je kot avantu
ra! Kot potovanje v neznano!
Ob prihodu v skupnost smo doživeli 
presenečenje, vsaj kar se novinarjev 
tiče. Ogled je bil bolj proste narave. 
Malo smo se sprehodili po pisarnah, 
sobah, skupnih prostorih in dvoriščih, 
in to je bilo to. Vodja projekta dr. Peter 
Bossman pa je na vprašanje novinarjev, 
če bo tudi kaj povedal, mirno pripo
mnil, da bo za to čas na seji. Tudi prav, 
tam so mikrofoni in zvočniki in bo manj 
možnosti, da bi kakšen svetnik preslišal 
pomembna dejstva.

Zaplet pri dnevnem redu
Seja se je začela na klasičen način, a 
je bilo klasike hitro konec. Najprej so 
svoje nasprotovanje takšni izredni seji 
jasno povedali v svetniški skupini SE), 
čeprav je bila izredna seja sklicana na 
njihovo pobudo, podano na deseti redni 
seji s konca novembra. Motil jih je pred
vsem način, kako je bila seja sklicana. 
Po njihovem mnenju preveč na hitro. 
Nato je svoje mnenje povedal še svetnik 
LDS Robert Mulec, ki je občinsko upra
vo obtožil prepočasnega odgovarjanja 
na elektronsko pošto. Vsakič je svojo 
repliko imel podžupan Grad, nekaj so 
uspeli povedati tudi ostali svetniki UN, 
razen Aleksandra Kreblja, ki se je do
brih deset minut jezil, ker ni prišel do 
besede. Seja, oziroma priprava na sejo, 
se je nato nadaljevala v tem duhu. Prvi 
(opozicija) so obtoževali občinsko upra

vo nesposobnosti, prenaglega sklicevanja 
tako delikatnih izrednih sej, računalniške 
nesposobnosti zaposlenih in tako naprej. 
Drugi (pozicija) so obtoževali prve splet
karjenja, igranja z njihovimi živci, neod
govornega in malomarnega vedenja, me
tanja slabe luči na župana, lastne politične 
promocije in celo kompletov.
Posebnost te razprave je bilo Krebljevo 
javno izkazano nezadovoljstvo do dela 
lastne stranke, kar je bilo povod za ne
kajminutno interno razpravljanje med 
člani UN. Nič kaj spodbudno, a vseeno 
odsev političnega obnašanja na držav
nem nivoju. Potem je tukaj še sočen di
alog med svetnikom LDS in županom, 
ki je potekal takole:
Župan: »Jaz bi samo nekaj rad povedal, 
Mulec. Vi ste na Občini vsak dan, mogo
če več kot jaz. (smeh prisotnih)
Mulec: »Ne vem, ali je to kompliment 
zame, ali je to...«
Župan: »Mogoče ste tam zaradi moje taj
nice ali ne vem koga, se opravičujem, da 
tako rečem, ampak vsak dan vas vidim 
v svoji pisarni, vsak dan. Vsak dan vas 
vidim z mojo tajnico, vsak dan. Jaz ne 
vem kaj vas tja vleče. Jaz sigurno ne.« 
Mulec: Zdaj bom pa jaz povedal! Zakaj 
sem na občini? Klicala me je tajnica v 
imenu podžupana Darka Grada, da se 
dobimo v zvezi s proračunom in da do
ločimo termin. Preklicujem dogovor, ki 
smo ga imeli v petek ob enajsti uri! Jaz 
kot predstavnik svetnikov LDS ne bom 
prišel na dogovor, ker se vi spuščate na 
tako nizek nivo, da ciljate, da imam jaz 
nekaj z vašo tajnico, in to, da sem v vaši 
pisarni, ker v vaši pisarni sem bil jaz 
danes, gospod župan, ko ste me vi po
klical in ste mi grozil. Ste mi grozil, da 
imate dokument in da me boste spravil 
v red. Na štiri oči! Imejte jajca, dajte jih 
na mizo in povejte. Je treba imet jajca, 
ker lahko je na štiri oči g. župan. Na ob
čini se ne bom prikazal več, zato me niti 
ne kličite. Šel bom...«
Župan:« Hvala lepa...«
Mulec: »Bi prosil, če lahko končam...« 
Župan: »Hvala lepa, gospod Mulec. 
Hvala lepa. Gospa tajnica me je prosila, 
da vas prosim, da ne hodite več v našo 
pisarno. Me je vprašala, kaj dela stalno 
ta človek tukaj.«
Mulec: »Gospod župan, vi ste me klical, 
g. župan. Bi prosil, da uredite z vašimi 
zaposlenimi in da zbrišete moj telefon z 
imenika vseh uslužbencev.«

Krebelj: »Bi prosil, če lahko nehamo s 
takšnimi neumnostmi in da me prese
dete iz moje svetniške skupine, ker me 
je že sram. Mislim, g. župan, govorite, 
da Mulec osvaja vašo tajnico, upam, da 
imate dokaze...

Kmalu po tem vsebinskem dialogu je 
sledilo glasovanje o dnevnem redu. Re
zultat je bil 11 proti in 7 za. Svetnik Mu
lec je sicer tudi zadel za ..opozicijo", a je 
bil njegov zadetek razveljavljen, oziro
ma ga računalnik ni štel. Neuradno pa 
lahko zapišemo rezultat 12 proti 7.
In kaj je ob tem posebej zanimivega. 
Glede na tako oblikovano večino je 
pravzaprav nenavadno, da niso teh raz
mer izkoristili za podporo terapevtski 
skupnosti Drevo Življenja. Ali ne bi bilo 
preprosteje sejo izpeljati do konca, gla
sovati v prid skupnosti in nato razprav
ljati o medsebojnih odnosih. Ali so 
morda kamere Sponke TV in direkten 
prenos seje preveč mamljivi? Kot pravi 
spot znane domače komercialne televi
zije: Bodi zvezda! In nekateri počasi to 
tudi postajajo.

A.M.

Zupan pričakuje vsaj 
spoštljiv odnos
V petek 18. januarja, dan po neuspelem sklicu izredne seje 
o terapevtski skupnosti Drevo življenja, je izolski župan, dr.
Tomislav Klokočovnik, sklical novinarsko konferenco, na kateri je 
predstavnikom medijev in posredno tudi javnosti še dodatno pojasnil 
dogajanje z omenjene izredne seje Občinskega sveta občine Izola.
Po mnenju župana je do napetega vzdušja 
in neprimernega vedenja s strani določenih 
svetnikov prišlo predvsem zaradi trenutnih 
razmer. Pred nami je namreč odločujoče 
obdobje, ko se bo sprejemal proračun ob
čine za naslednji dve leti, pri čemer je ne
malo informacij iz zakulisja, tudi pritiskov s 
strani sosednjih občin in namigov o sklepa
nju takih ali drugačnih koalicij, kar se ra
zumljivo kaže v splošnem delovnem okolju 
mestnega sveta in občinske uprave.

Novinarji pa so radovedni Kljub temu 
pa si kot župan Izole želi in močno pri
zadeva za ohranjanje profesionalnega 
dela in učinkovitega vodenja občine, od 
česar ne namerava odstopiti.

Prav zato pričakuje spoštljiv odnos, od
govorno ravnanje in olikano komunika
cijo vseh, tako na sejah sveta ali na kate
remkoli drugem občinskem srečanju. 
Nazadnje je župan podal še osebno 
pojasnilo glede včerajšnje izjave gos
podu Robertu Mulcu iz stranke LDS, 
ki pa je bila po njegovem mnenju samo 
humorna in človeška pripomba, ne pa 
zlonamerna ali žaljiva kritika. Ob tem 
je zatrdil, da v prihodnje ne namerava 
v javnosti razpravljati o nikakršnih za
sebnih zadevah, v tem primeru pa niti o 
vprašanjih, ki se tičejo javnega zavoda, 
v katerem je gospod Mulec zaposlen, 
saj se tovrstna vprašanja rešujejo le ob 
pomoči strokovnih in pristojnih služb.

Tina Lenardič



M/u^rottAC 4 Četrtek, 24. januar 2008, št. 742

Proračun 2008 / 2009

Tokrat bomo morda le dobili tako 
pričakovano garažno hišo
Na predvečer kulturnega praznika, v četrtek 7. februarja, bodo izolski občinski svetniki 
odločali o predlogu občinskega proračuna za leti 2008 in 2009, do konca januarja pa 
poteka javna obravnava, ki bo letos očitno bolj javna kot zadnje čase. Ob spoznanju, da 
morda nima več večine v občinskem svetu, se je župan odločil, da bo podporo za predlog 
proračuna namesto pri strankah, poiskal pri občanih..
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Seveda bodo na koncu odločali ob
činski svetniki, vendar tokrat z večjo 
odgovornostjo do občanov, saj velika 
večina Izolanov, za razliko od občin
skih uradnikov, političnih strank in 
svetnikov, o proračunu niso vedeli prav 
veliko. Skratka, če je bil proračun do
slej orožje politike in oblasti, bo letos 
postal tudi del javnosti.

V ta namen namerava občinska 
uprava izdati posebno zloženko s 
katero bo izolskim občanom pred
stavila svojo vizijo prihodkov v ob
činski proračun in projektov, ki jih 
namerava s tem denarjem uresniči
ti. Seveda bo morala v prvi vrsti za
gotoviti redno delovanje vseh vital
nih inštitucij lokalne skupnosti, od 
same občinske uprave do vrtcev, šol, 
zdravstva, sociale, kulture, športa 
pa do vzdrževanja cest, kanalizaci
je, urejanja zelenic in tako naprej, 
potem pa šele pridejo na vrsto inve
sticije, ki so pravzaprav neke vrste 
droga vsake oblasti, ki bi za seboj 
rada pustila nekakšno sled. Hkrati 
pa so prav naložbe tisti del proraču
na, ki so občanom nekako najbližje, 
saj si ob spremembi oblasti vedno 
zastavljamo zelo preprosto vpraša
nje: kaj bodo sploh naredili?

Ideje so, denar pa ...
Župan Klokočovnik je bil v pred
volilnem boju zelo »radodaren« in 
marsikdo je verjel, da bo ostalo le 
pri predvolilnih obljubah. Toda ob 
pogledu na predlog novega proraču
na nas pravzaprav zavrne, saj so se 
v njem znašli tudi takšni projekti za 
katere smo večinsko menili, da so v 
enem samem mandatu neuresničlji
vi. Zdaj pa so tukaj, morda res neko
liko v oblakih, a vendarle. Poglejmo 
nekatere najbolj zanimive.

Garažne hiše
Problem parkiranja je v Izoli iz dne
va v dan večji, zdaj tudi že pozimi, 
ko ni turistov niti za vzorec. Iz prej
šnjih mandatov smo prenesli nekaj 
novih, odprtih parkirišč in ponesre
čen poskus gradnje podzemne gara
že pri cerkvi, zdaj pa se obetata kar 
dve garažni hiši, ki naj bi poskrbe
li za kakšnih 900 parkirnih mest. 
To bi seveda povsem zadoščalo za 
sedanje razmere, ob zahtevi, da mo
rajo investitorji obvezno zagotoviti 
podzemne garaže v svojih objektih. 
To bo, glede na izkušnje neprofit
nega bloka, kjer niso premogli niti 
vkopavanja kleti, zelo težko doseči. 
Pa vendar.
Prva garažna hiša, ki naj bi bila 
dograjena prihodnje leto, je pred
videna za pošto. Tam naj bi vko
pali tri nadstropja garaž, v pritličju 
uredili pokrito tržnico in trgovsko 
središče, v nadstropjih pa poslovne 
prostore in verjetno tudi stanova
nja. Občina namenja za gradnjo 500 
tisoč Evrov, domači partnerji pa še 
enkrat toliko. Glede na to, da občina 
samo za ureditev krožišča namenja 
približno takšna sredstva se zdi, da 
gre pravzaprav le za začetni vložek, 
skupaj s komunalno opremljenim 
zemljiščem, ki ga tudi prispeva ob
čina. Gradbišče naj bi odprli v za
četku leta 2008.

Druga garažna hiša je načrtovana 
na območju sedanjega parkirišča 
na Lonki (Kampi). V južnem delu, 
bližje gostinski šoli, je namreč v le
tih 2010 in 2011 predvidena gradnja 
kulturnega centra, ki je bil tja ume
ščen že na urbanističnih delavnicah 
pred mnogimi leti. Občina Izola naj 
bi letos začela s prvimi postopki 
za takšno gradnjo, oziroma z nate
čajem za idejne projekte bodočega 
doma, ki bo med zahtevami imel 
tudi gradnjo dveh nadstropij vko
panih garaž. Vrednost te investicije

preral jiMéi $

je ocenjena na slabih 9 milijonov 
Evrov, gradili pa naj bi ga z namen
skimi sredstvi in sredstvi domačih 
partnerjev ter s pomočjo države. 
Temu projektu je treba vsebinsko 
dodati še objekt gostinske šole, ki 
naj bi se, če se bodo tako dogovo
rili, selila na novo lokacijo bodoče
ga srednješolskega centra, sedanji 
objekt pa bi bil namenjen turizmu.

Končno kolesarske steze
Za pospeševanje turistične ponud
be je v predlogu proračuna naštetih 
nekaj zanimivih predlogov, ki sicer 
imajo že brado, a je njihova realiza
cija zaradi različnih razlogov doslej 
slabo potekala.
V prvi vrsti velja omeniti urejanje 
pešpoti, kolesarskih stez in rekre
acijsko sprehajalnih poti. Skupaj z 
Regionalno razvojno agencijo se bo 
občina prijavila na razpis Interreg 
III. In skušala pridobiti denar za 
projekt kolesarski poti na območju 
cele občine. Poleg tega bo občina 
vložila nekaj več denarja v ureditev 
muzeja Parencana, kupila bo odre,

ozvočenja in reflektorje, senčnike 
in nove stojnice.
Približno 180 tisoč Evrov pa bo šlo 
za nakup novega močnejšega turi
stičnega vlakca, ki bo lahko hitreje 
vozil do Belvederja in celo do Bare- 
dov. V Ljubljanski ulici naj bi kon
čno uredili sedež in degustacijski 
prostor konzorcija vin, ki bo služil 
tudi kot protokolarni prostor, ob
čina pa namerava tudi obnoviti ki
parski simpozij na skalometu. Na 
področju prireditev bodo predvsem 
podpirali kvaliteto prireditev.

Svetilnik bo lepši
Na svetilniku naj bi bilo kmalu 
lepše, vendar prav kmalu zagotovo 
ne, saj gre za obsežen projekt, ki je 
nastal na natečaju za ureditev tega 
območja. Trenutno si bo občina pri
zadevala za ureditev samega kopali
šča, sanirali bodo obalni zid, uredili 
sprehajalno pot in dostope v vodo, 
uredili platoje za sončenje in zelene 
površine. Obiskovalci plaže bodo se
veda imeli na voljo najnujnejše ser
visne objekte, za vsa ta dela pa bodo 
odšteli kakšnih 800 tisoč EUR.
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Oživljanje arheološkega parka in 
tudi umetni otok ni pozabljen
Arheološki park Simonov zaliv je klasičen primer mrtvorojenega otroka, ki se ga spominjata samo 
oče in mati, drugi pa ga niso nikoli videli. Tudi v tem primeru za park vedo arheologi, zgodovinarji 
in oblast ter nekateri zainteresirani posamezniki, od nekaj tisoč obiskovalcev bližnjega kopališča v 
Simonovem zalivu pa za park ne ve niti vsak stoti obiskovalec.
Zato so se v občini odločili, da bodo za 
restavriranje mozaika in ureditev zuna
nje celostne podobe tega arheološke
ga območja že letos namenili 71.000 
Evrov. Lotili se bodo tudi arheološkega 
območja Viližan, kjer bodo, skupaj z 
državo, opravili prvi del raziskav ostan
kov pomola v morju, tudi kot del priprav 
na izdelavo mnenja o gradnji umetne
ga otoka pred Izolo. Projekt sicer vodi 
Zavod za varstvo kulturne dediščine 
Slovenije, občina pa bo letos prispeva
la 30 tisoč Evrov.

Med objekti iz naslova kulturne dedi
ščine je tudi cerkev Marije Alietske, 
kjer dokončuje obrtniška in resta
vratorska dela, začela pa se bo tudi 
obnova zvonika cerkve sv. Mavra. 
Za vsa ta dela bo občina v nasled
njem letu prispevala 144 tisoč Evrov. 
Na istem trgu bo nekaterih vzdrže
valnih del deležna tudi Manziolijeva 
palača, ki v enem delu še ni urejena 
za prireditve, v drugem pa jo močno 
načenja vlaga. Tudi rekonstrukcija 
in obnova Besenghijeve palače, ki 
je zdaj tudi de jure občinska last, bo 
prišla na vrsto v naslednjem letu, 
letos pa bodo pripravili le projektno 
dokumentacijo.

Bomo imeli večnamensko 
dvorano s 4000 sedeži?
V letošnjem letu bo občina precej de
narja namenila sanaciji rokometne 
dvorane v Kraški ulici, saj bo treba 
zamenjati streho, obnoviti garderobe 
in opraviti še nekaj del za skupaj več 
kot 200 tisoč Evrov. Tudi v dvorani 
v Livadah bo treba popraviti streho, 
jo izolirati in poskrbeti za ogrevanje. 
Skoraj 100.000 Eurov pa bo šlo za 
ureditev mestnega stadiona, kjer 
je treba poskrbeti za generalno pre
plastitev igralne površine, zamenja
ti sedeže na tribunah, urediti ložo 
za novinarje in obnoviti garderobe. 
Stadion na Maliji pa bo dobil novo 
travo in zaščitno mrežo. Občina bo z 
razpisi in neposredno pomagala tudi 
drugim športnim društvom, ki imajo 
načrte za urejanje svojih prostorov. 
Posebej zanimiva pa je ideja o grad
nji nove športne dvorane, ki naj bi 
imela kar 4.000 sedežev. Gre za več
ji projekt, ki je najverjetneje povezan 
z gradnjo bodočega srednješolskega 
centra, najverjetneje v Livadah, v 
dvorani naj bi prostor za telovadbo 
dobile vse srednje šole ki zdaj takš
nega objekta nimajo, poleg tega pa 
naj bi Izola na ta način dobila objekt 
tudi za organizacijo večjih športnih 
pa tudi kulturnih in zabavnih prire
ditev. Letos naj bi za pripravo tega 
projekta rezervirali kar milijon Eu
rov, sicer pa naj bi pri gradnji sodelo
vala tudi država in zasebni partnerji.
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V vrtcih in šolah predvsem 
vzdrževalna dela.
Vrtec Mavrica bo sicer dobil vrsto 
novih igral, obnovljeni bodo posa
mezni prostori in sanitarije, vsega 
skupaj pa bo vrtcem občina nameni
la 356.000 Evrov. Osnovna šola Voj
ke Šmuc in oddelek v Kortah bosta 
deležna popravil strehe, zamenjave 
oken, obeta pa se jim še nekaj novih 
računalnikov, tako kot tudi v osnov
ni šoli Livade in italijanski osnovni 
šoli. V Livadah bo precej denarja 
šlo tudi za ureditev igrišča ob šoli, 
postavitev ograje in razsvetljave. 
Glasbena šola bo, poleg vlaganja 
v palačo Besenghi, dobila kakšen 
inštrument, Izola pa bo sodelovala 
tudi pri obnavljanju Centra Elvire 
Vatovec v Strunjanu.

Ceste bodo popravljali
Naj novejša pridobitev bo seveda ta- 
koimenovana cesta A, ki bo čez dobri 
dve leti povezala Južno cesto s kro
žiščem na Prešernovi. Dograjenih bo 
nekaj cest v Maliji, katerih gradnja je 
povezana z urejanjem kanalizacije in 
vodovoda, dobili pa bodo tudi javno 
razsvetljavo. Cesta med Čedljami in 
Žaneštro bo imela enosmerni, krožni 
promet, z deli pa naj bi začeli že letos. 
Proti koncu leta naj bi začeli z rekon
strukcijo ceste od Kort do Medošev, 
prav tako letos naj bi se lotili popra
vila ceste na Barede za kar bo skupaj 
treba odšteti pol milijona Evrov. Ure
dili bodo dostope do parcel v naselju 
Mala Seva, rekonstruirali cesto od 
Jagodja do Belvederja s pločnikom 
in razsvetljavo do stanovanjskih hiš. 
Nadaljevali bodo tudi gradnjo cest v 
industrijski coni, letos pa naj bi nada
ljevali tudi gradnjo prvih sto metrov 
Južne ceste v smeri proti bodoči hitri ce
sti. Tam bo DARS sicer gradil priklju
ček s hitre ceste, občina pa bo morala 
prispevati svoj delež s pločniki in na
vezavami na obstoječe lokalne ceste. 
Med zelo vidnimi novostmi bo gotovo 
tudi tlakovanje sprehajalne poti na 
Sončnem nabrežju, česar naj bi se lo
tili jeseni, po končani glavni turistični 
sezoni. Za ta dela je predvidenih 373 
tisoč Evrov proračunskega denarja.

Stanovanja, stanovanja, 
stanovanja
Nadaljevali bodo gradnjo več sta
novanjskih stavb na območju Liva
de zahod, da bi Izolanom ponudili 
čim večje število stanovanj, ki bi jih 
v obliki neprofitne najemnine od
dajali v najem, določen del pa jih 
bodo tudi odprodali. Občina naj 
bi pridobila 180 novih stanovanj s 
katerimi bo razpolagala. Na obrav
navanem območju je tako predvide
nih še dodatnih 360 stanovanjskih 
enot, ki jih bo občina v prihodnjih 
letih lahko gradila v skladu s stano
vanjsko politiko občine in razpolo
žljivimi sredstvi. Po drugi strani 
pa je v starem mestnem jedru kar 
nekaj zgradb, ki jih bodo nameni
li za prenovo in rekonstrukcijo v 
več stanovanjskih enot, ki jih bodo 
tudi ponudili v najem prosilcem z 
neprofitno najemnino. Med takimi 
je objekt na Smrekarjevi ulici št. 
51 in št. 52, v Cegnarjevi ulici pa 
bo izvedena celo nadomestna grad
nja. saj je objekt tako dotrajan, da ni 
možnosti prenove. Te objekte naj bi 
dokončali prihodnje leto.
Občina bo sredstva za vlaganja v no
vogradnje stanovanj in preureditve 
ter adaptacije starih stanovanjskih 
objektov ter poslovnih prostorov 
pridobila od pobranih najemnin in 
odprodaj občinskega premoženja, 
ki ga planirajo v višini 7.284.500 
EUR. Občina se tudi pripravlja na 
ustanovitev Stanovanjskega skla
da, ki bo s svojim premoženjem 
ravnal kot dober gospodar.

Od ribje tržnice in valobrana do 
otroških igrišč
V objektu nekdanje ribje tržnice 
in nesojene ribje borze bo urejeno 
mesto prve prodaje rib in ribiških 
proizvodov. Letos bo občina kupi
la prodajne pulte, ledomat in hra
nilne komore, uredila pa bo tudi 
prostor za predvideni gostinski 
objekt v delu stavbe. Ko smo ravno 
pri ribištvu velja omeniti dokonča
nje tretjega valobrana, sanacija 
obstoječega pomola, obnovo man- 
drača in rekonstrukcijo carinske
ga pomola. Vsa ta dela so vredna 
okoli 9 milijonov Evrov, od tega 
bo desetino prispevala občina, vse 
ostalo pa bi plačali iz evropskega 
denarja. Ob tem naj še omenimo ko
munalne priveze za Izolane. Letos 
naj bi upravljalen marine postavil 
še tri plavajoče pomole in jih dal v 
upravljanje Komunali.
Sicer pa sta v Gorkijevi in Dantejevi 
ulici predvidena dva nova gostinska 
objekta, uredili bodo spominski 
park pri pokopališču ter park med 
Kosovelovo ulico in parkiriščem. 
Posebne pozornosti bo deležno 
otroško igrišče v ulici Oktobrske 
revolucije, kjer pa stanovalci, ki ga 
tako radi uporabljajo, nasprotujejo 
gradnji igrišča kot je tisto v Livadah 
ali Kraški ulici ampak želijo ohraniti 
igrišče s travo.
Poseben problem je tudi pokopali
šče, saj je staro že premajhno in za
maka, zato bo treba urediti drenažo, 
hkrati pa bodo uredili tudi lapidarij. 
Skupaj s še nekaterimi posegi bo 
treba v pokopališče vložiti več kot 
pol milijona Evrov.

To je kratek izvleček iz gradiva, ki ga bodo 
v naslednjih dneh na vpogled dobila vsa 
izolska gospodinjstva in to bo priložnost, 
da javna obravnava res dobi vse predzna
ke javnosti. Kako bo to vplivalo na občin
ske svetnike, politične stranke in liste ter 
na razmeja oblasti v občini Izola pa si ne 
upamo napovedovati. V nečem pa se pred
lagatelji in njihovi kritiki le strinjajo. Boji 
pravijo, da sanjajo, le da prvi v optimistič
nem, drugi pa v pesimističnem smislu te 
besede. Kaj pa vi?

D.M.
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Koliko je resnic in kje se skrivajo Križi in težave našega križa
Gospod Grad, sedaj podžupan občine Izola, v 
prejšnjem mandatu odstopljeni podžupan Kopra, 
je že nekaj časa čutil potrebo, da “pomaga” Izoli. 
Sedaj je tukaj in kot lahko vidimo po časopisih in 
televiziji, deli nauke o morali in poštenju. Ven
dar poglejmo, ali tudi upravičeno.
Pa da ne grem preveč nazaj, vzemimo samo pri
mer turističnega pristanišča v Izoli in komunal
nih privezov. Ce ne bi izvedeli, da se občinsko 
vodstvo pogaja s Portingom, upravljalcem 
turističnega pristanišča Marina, o prepustitvi 
pomola B in s tem JV dela izolskega prista
niškega akvatorija, bi dokončno ostali pri cca 
250 komunalnih privezih. V izjavi za javnost 
nas on osebno potolaži, da imamo napačne in
formacije in naj ne skrbimo. A glej ga hudiča: 
čez nekaj dni izjavi gospod Calassi, direktor 
Portinga, da je situacija točno taka kot jo je SD 
predstavila na novinarski konfrenci in s tem 
demantira Gradove izjave ter potrdi dogovarja
nje “pod mizo” o popolni uporabi pomola B za 
komercialne namene. To na kratko pomeni pro
storsko omejitev za vse čase za širitev oziroma 
večanje števila komunalnih privezov. Vprašamo 
se lahko, zakaj to ni bilo urejeno pred lokal
nimi volitvami. Zato, ker je občina zaprosila za 
vodno dovoljenje že leta 2004 in šele sedaj je 
reševanje te vloge prišlo na vrsto na Ministrstvu 
za okolje in prostor (MOP) in na Agenciji Repu
blike Slovenije za okolje (ARSO).
Da bom bolj jasen: Prav ta pravica do kori
ščenja pomola B in ostalega dela akvatorija je 
bila razen sporov zaradi lastnine nad zemlji
šči glavni razlog za spor med občino in Por
tingom. Tudi če se zagotovijo privezi za sedanje 
najemnike komunalnih privezov, to pomeni, da 
že naslednje leto in seveda za vse večne čase ni 
prostora (na morju v zalivu) za dodatne komu
nalne priveze, Na panoju v Marini se lepo vidi, 
kakšen del morja bi ostal Izolanom.
Seveda gospod Grad še vedno zatrjuje, da je vse 
v redu in naj si ne delamo skrbi. Kako mu lahko 
verjamemo na besedo, če pa ga gospod Calasi 
javno demantira in če vemo, po informacijah 
uslužbencev ARSO-ja in MOP, da se je občinski 
odvetnik Kljajič dogovarjal za tako odločbo, kot 
jo navaja gospod Calassi. Nekdo tukaj laže. 
Vprašanje stanovanjske problematike. Pokojni
no sem v večjem delu zaslužil v realnem gos
podarstvu in tam sem se navadil, da grem malo 
naprej od besed in papirja (ki, kot kaže, res 
prenese vse): Zadnje izjave gospoda Grada in 
vodstva občine so, da bo občina zgradila 500 
stanovanj, verjetno ne za komercialno proda
jo - to namreč počnejo gradbena podjetja in ne 
občine - ampak po neki sprejemljivejši ceni za 
prodajo občanom in za najemna stanovanja. A 
glej ga zlomka: v letu 2007 niso uspeli podeliti 
niti enega stanovanja. Še več: niso znali niti do
končati gradnje stolpiča v Livadah.
Pa pojdimo po vrsti. V predlogu proračuna za 
leti 2008 in 2009 načrtujejo prodajo neprofit
nih in socialnih stanovanj v skupnem znesku 
v letu 2008 2.697.500 Eur, od tega v starem 
mestu za 897.500 Eur in v ostalih predelih Izo
le za 1.800.000 Eur, v letu 2009 pa skupaj za 
1.800.000 Eur neprofitnih stanovanj na različ
nih lokacijah. Tako mislijo v dveh letih prodati 
za kar 4.497.500 Eur neprofitnih stanovanj. 
Samo da se malo ustavim pri tej prodaji. Vsi 
vemo, koliko škode za družbo je naredil Jaz
binškov zakon, ki je nenormalno spremenil raz
merja številu najemnih in lastniških stanovanj v 
Sloveniji, posledično tudi v Izoli. Rezultat tega 
pa je pomanjkanje stanovanj in sprememba 
več kot 500 stanovanj v vikend stanovanja. 
V tem času se je dogajalo tudi veliko deviacij, 
saj so nekateri s financiranjem odkupa ustvarili 
kar lepe dobičke. Nekaj takega se seveda lahko 
zgodi tudi sedaj in ne glede na zakonsko zašči

to, ob velikem interesu za stanovanja v starem 
mestnem jedru s strani prebivalcev iz notranjo
sti Slovenije, lahko “trgovci z novci” z raznimi 
oblikami pritiskov zagrenijo življenje najemni
kom in jih izrinejo iz njihovih bivališč. Seveda 
pa se s tem tudi bistveno osiromaši občinski 
stanovanjski fond. Zato mislim, da bi se morali 
vprašati o družbeni koristnosti takega početja. 
Vrnimo se na vprašanje obljubljenih 500 sta
novanj: povprečno stanovanje po predpisih o 
stanovanjski gradnji ima 65 m2 . Se pravi 500 
stanovanj ima kvadraturo 32.500 m2. Po mojih 
informacijah je danes najnižja cena m2 1500 
Eur, kar pomeni, da je omenjena kvadratura 
vredna najmanj 48.750.000 Eur. Pa poglejmo v 
oba predloga proračuna, koliko je načrtovano 
za stanovanjsko izgradnjo: v letu 2008 2.101.001 
Eur, v letu 2009 pa 1.652.781 Eur. V letih 2010- 
2012 pa 0.00 Eur ! To je skupaj za letos in na
slednja štiri leta 3.753.782 Eur! Vrnimo se na 
realen izračun cene 500 stanovanj in ugotovimo, 
da bi sedanje vodstvo Izole z Gradom vred mora
lo vladati Izoli vsaj še tri mandate, če bi hoteli re
alizirati to obljubo. Pa moram povedati: glede na 
to, kar so do zdaj pokazali, kaj znajo in kaj zmo
rejo in računajoč, da Izolani v pretežni meri le 
nismo bedaki, ki padajo samo na besede, nima
jo šans, kar bi jim v zadnjem času moralo posta
ti kristalno jasno. Izolani, ki so bili prej z njimi v 
neformalni koaliciji, so jim pokazali, da s takim 
neresnim in bleferskim pristopom samo škodijo 
Izoli. Seveda to kar pišejo v proračunu, da bodo 
gradili m2 stanovanjske površine po 680 Eur, je 
seveda velika potegavščina in blef. Saj - če bi jim 
uspelo, zaslužijo Nobelovo nagrado.
Dotaknil se bom še dela Poročila o polletnem 
izvrševanju proračuna v lanskem letu. Prvo, kar 
me je zbodlo v oči, je, da je skoraj celotna civil
na sfera izpadla iz občinskega financiranja. 
Da naštejem samo nekatere: Društvo prija
teljev mladine, Društvo invalidov, Center za 
preventivo in zdravljenje odvisnosti, Društvo 
upokojencev, Zveza združenj borcev itd. Ne
katerim tem društvom je vodstvo občine dodeli
lo sredstva na osnovi razpisov, vendar ima veči
na teh delno ali za polni delovni čas zaposlene 
ljudi, ki so tako bili in so še obsojeni, da so brez 
plač po nekaj mesecev, kar seveda ovira njihovo 
dejavnost. Kljub pobudi gospoda Samotorčana 
na občinskem svetu, da se to uredi drugače, 
se v predlogih proračunov 2008/2009 zgodba 
ponavlja. Potem pa v tem istem poročilu prebe
remo, da je občinsko vodstvo za obnovo fasad 
samo v prvem polletju 2007 namenilo 75.000 
Eur. Po zakonu o javnih financah, vsaj koli
kor ga jaz poznam, je vlaganje proračunskega 
denarja v tujo lastnino prepovedano. Pretežen 
del tega denarja je bil namenjen obnovi fasad v 
zasebnih objektih. Občinsko vodstvo se obnaša 
tako, kot da to ni denar vseh nas davkoplače- 
vajcev v občini, ampak njihov, zasebni denar, s 
katerim imajo pravico razpolagati po svoji preo- 
ji in ne na osnovi načrtovanja, zakonite porabe 
in sklepov občinskega sveta. Da ne govorimo o 
tem, da s tem dokazujejo, da so za ustvarjanje 
vsebine nesposobni in zapravljajo naš denar za 
nepotrebne stvari, za potrebno dejavnost pa, 
kot zgoraj povedano, ne skrbijo.
Ne nazadnje je prav gospod Grad tudi lastnik 
gradbenega podjetja in ne morem verjeti, da 
ne obvlada tako preproste matematike, kot je 
množenje, deljenje in seštevanje. Verjetno gre 
za to, da spet računa na to, da mu bomo verjeli 
na besedo. Iz vsega do sedaj videnega, slišanega 
in doživetega kaže, da resnicoljubnost ni njego
va posebej poudarjena lastnost. Zato bo gospod 
Grad naredil Izoli in njenim prebivalcem naj
večjo uslugo, če se umakne in svoje sposobnosti 
dokaže na podjetniškem področju.

Alojz Pečan

»Nihče ni odgovoren», ne naročnik, ne nad
zorna služba niti izvajalec del, »krivdo naj 
ugotavljajo sodišča». To sta dve osnovni spo
ročili, ki jih lahko poslušalec izlušči iz izjav 
predstavnikov DARS-a, DDC-ja in SCT-ja v 
ODMEVIH z dne 21. januarja 2008 ko je no
vinarka poskušala razjasniti odgovornost za 
spolzka vozišča v predorih po Sloveniji. Ob 
vseh neznansko visokih zneskih investicij v 
slovenski » CESTNI » KRIŽ » so omejitve hi
trosti v predorih 60 km na uro.
In če bomo ugotavljanje krivde res prepustili 
» SODSTVU » se bomo vrli Slovenci najmanj 
še naslednjih 15 let (saj poznamo: najprej 
lokalno pristojno sodišče, nato višje sodišče, 
nato vrhovno sodišče, nato ustavno sodišče 
nato evropsko sodišče... ali je še kaj ?) vozili 
skozi predore z omejeno hitrostjo..
Vse navedeno me še bolj utrjuje v prepriča
nju, da je že skrajni čas da ustanovimo novo

Odgovori Brede Pečan in Aleksandera Kre- 
blja, ki se ob reševanju lokala KT1 spoti
kajo tudi na področje mojega dela, lahko 
povedo samo to, da imajo nekateri v sebi 
neizmerno slabo vest, ki jih verjetno ved
no bolj peče. Nimam se namen nikomur 
opravičevati.
Na takšna pisanja, seveda ne morem osta
ti ravnodušna, sicer pa se v prihodnje, ne 
nameravam več dopisovati z ljudmi, ki so 
pravzaprav prepametni in se spoznajo na vsa 
področja. No pa gremo po vrsti: 
ga. Pečanova verjetno nikoli ne bo mogla 
preboleti dejstva, da ni uspela realizirati 
vseh »njenih zazidalcev«, ki so se v zadnjem 
obdobju županovanja razplamteli kot požar, 
po vseh koncih Izole, lokacije je že sama na
vedla. Mimo strokovnih in zakonskih določil, 
si je vse bolj prisvajala odločanje, kakšen bo 
urbanistični razvoj tega mesta. Urbanističnih 
natečajev se je posluževala »post festum«, ko 
je že dobila močan referendumski opomin iz 
Svetilnika. Ta vseeno ni bil dovolj močan, da 
bi jo spodbudil k iskanju pametnih rešitev 
v okviru dovoljenih predpisov. Strokovnost 
urbanizma oz. planiranja je zelo pomembna, 
saj ima dolgoročne posledice za vse.
Tudi odločba Ustavnega sodišča, ki je pre
povedala gradnjo na območju Livad, ni 
ustavila že sklenjenih občinskih poslov 
in nadaljevanja gradnje. Tu še vedno niso 
zaključeni sodni postopki. Nesmiselno se je 
potemtakem v raznih člankih čuditi, vsem 
ostalim črnim gradnjam, s strani občine. Kdo 
pa sploh, naj bo še za zgled?
Občina Izola je kot majhno obmorsko mesto, 
ob taki liberalni gradbeni politiki, lahko hitro 
ob najboljša kmetijska zemljišča. Očitke Pe
čanove glede mojega delovnega odhoda iz 
občine Izola, lahko prevedem tako: »če nisi 
z mano, potem te bomo pomagali izseliti«. 
Trn v peti si je potrebno izruti, ali se pot kma
lu ustavi. Tudi po tej izkušnji lahko povem, 
da mi je širina glavnega mesta, še bolj odprla 
obzorje. S sodelavci, smo se dobro spozna
li. Vsakdanje delo in praksa s strankami, je 
nadrejenim pokazala, kateri zakupniki niso 
zadovoljni z mojim delom. Spoznali so, da se 
problemi pojavljajo tam, kjer se nekateri ne 
morejo sprijazniti z zakonskimi določili. 
Zaščita zemljišč po katerih narašča tako 
obsežno gradbeno povpraševanje je nujna. 
Glede na sedanje predpise in izkušnje je bo-

društvo, ki se bo nato prelevilo v novo politič
no stranko »STRANKA NEODGOVORNIH» 
To je prva pobuda, sledi program društva 
oziroma stranke, pravila stranke in vsi na
daljnji postopki. Pričakujem, da bo imelo že 
društvo nato pa stranka, veliko podporo med 
takozvanimi »NEODGOVORNIMI »
DARS: DIREKCIJA ZA AVTOCESTE REPUBLIKE 
SLOVENIJE, glavni investitor in naročnik 
DDC: DIREKCIJA ZA DRŽAVNE CESTE - glavni 
nadzornik nad izvajanjem del 
SCT: gradbeno podjetje SLOVENIJA CESTE - glavni 
( dvorni ) izvajalec del na našem » cestnem križu » 
CESTNI KRIŽ: to je KRIŽ, ki smo ga plačali in ga 
ga še plačujemo vsi Slovenci in nam je naložen na 
hrbet in ga BOMO MORALI pač pridno in pohlevno 
prenašati DO VEČNOSTI
ZAKLJUČEK: naj živi in se razvija bodoča »STRAN
KA NEODGOVORNIH SLOVENIJE» in naj ji bo

lje, da spadajo v Republiško upravljanje, saj 
tako ostajajo v funkciji kmetijske obdelave. 
90% so oddana v zakup domačinom, dediči 
pa imajo možnost prepisa zemljišč. Novi pra
vilniki in strategija Sklada KZG RS, so narav
nani v ohranjanje lastniških kompleksov.
Ker Pečanove v njenem mandatu, kmetij
stvo ni zanimalo, razen obiranje županove 
oljke, mu je v občinskih proračunih, dode
ljevala zelo skromna sredstva. Deloma so 
vsaj večje kmetovalce (predvsem vinograd
nike) reševale republiške subvencije, ostali 
»pol kmetje« pa se prav z obdelovanjem re
šujejo pred siromaštvom. Če bi lahko živela 
mimo zgoraj navedenih načel in če bi mi 
bilo vseeno za tako občutljivo področje kot 
je ohranjanje kvalitetnih kmetijskih zemljišč, 
bi bila verjetno že v politiki in bi se šla trgo
vanje, pa temu ni tako.
A vrnimo se k izjavi Pečanove o skrbi za našo 
mladino. Koga hoče prepričati, da ji je za 
vso mladino? Zakaj so se potem eni zbirali 
v lokalu KT1 in drugi v »Shoto klubu« pod 
Belvederjem? Kot berem iz časopisov, pa 
tudi iz izkušenj mislim, da mladina v Izoli, 
kmalu ne bo imela na razpolago nobene lo
kacije več.
Iz odgovora g. Kreblja, še vedno ni jasna 
formula, oz. ni razviden program, ki bo v 
prihodnje preprečil minus na računu KT1 
in očistil njegovo umazano ime. Izvirni 
greh KT1, so pretekle izgube, ki bi jih bilo 
potrebno točno razjasniti. Ker pa so to ob
činsko politične skrivnosti, lahko njegovo 
razlaganje kako je potekalo novo glasovanje, 
sprejmejo le posamezni naivneži. Naj bo vse 
pod preprogo! Če bi čakali na normalno ra
čunovodsko predajo, bi bil lokal KT1 še da
nes zaprt. Danih je bilo veliko obljub, da se 
bo to uredilo, vendar je bilo potrebno popol
noma na novo poiskati računovodkinjo, ki se 
je s težavo dokopala do navedenih podatkov. 
O poti trgovanja, ki jo bolj kot drugi poznajo 
politiki, le to: »nekateri nismo naprodaj«
In če zaključim z mladimi, me zanima število 
mladih izolskih družin, ki živijo v Izoli vsaj 
10 let in so v času županovanja ga. Pečanove, 
dobili možnost najema stanovanja po nepro
fitni najemnini? Upam si trditi, da je bilo za 
gradnjo prodanih veliko zemljišč, pa je kljub 
temu zmanjkalo denarja za številne mlade, 
ki nimajo bogatih staršev.

Viktorija Carli

dano dolgo življenje! Maja stepanov

KT1

Izumljanja ob izgubi KT1
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Koprski in miljski rotarijci so za krepitev prija
teljskih odnosov in v počastitev odprave sch- 
engenske meje med Slovenijo in Italijo orga
nizirali skupno prireditev v gledališču Verdi v 
Miljah. Študentje Univerze na Primorskem in 
Univerze v Trstu se lahko potegujejo za tisoč 
evrov vredno nagrado, s katero bosta za pris
pevek k zbliževanju ljudi v obmejnem prostoru 
nagrajena diplomsko ali podiplomsko delo 
na koprski univerzi in specialistična teza na 
tržaški univerzi. Razglasitev nagrajencev čez 
leto dni v Kopru.

Začetek razpisa za nagrado Rotary brez 
meja so skupno najavili prorektor Uni
verze na Primorskem dr. Rado Pišot in 
prorektor Univerze v Trstu prof. Fabio 
Ruzzier ter pobudnika nagrade pred
sednik miljskega in koprskega rotarij- 
skega kluba Libero Coslovich in Veselko 
Ojo. Razpis bo od četrtka, 24. januarja, 
objavljen na spletnih straneh Univerze 
na Primorskem www.upr.si.

Prireditve v gledališču v Miljah so se po
leg rotarijcev iz Kopra, Portoroža, Milj 
in Trsta udeležili župani ter predstav
niki italijanskih in slovenskih občin iz 
širšega obmejnega območja.
V kulturnem programu so nastopili 
zbori Antonio Illersberg iz Trsta, Aka
demski pevski zbor Univerze na Pri
morskem in zbor Jadranskega kolegija 
Združeni svet iz Devina.
O možnostih za krepitev sodelovanja 
so zbranim spregovorili miljski župan 
Nerio Nesladek in izolski župan prof. 
dr. Tomislav Klokočovnik, zgodovinarja 
dr. Nevenka Troha in Roberto Spazzali 
ter asistenta guvernerjev rotarijskih dis- 
triktov dr. Otmar Zorn in prof. Roberto 
Kostoris. Prireditev sta v italijanskem in 
slovenskem jeziku povezovala Lorella 
Piego in Andro Merku.
Obe nagradi bosta slovesno podeljeni 
januarja 2009 v Kopru.

Kruh in ribe Nade Morate
V kortežanskem kulturnem domu so v nedeljo predstavili novo knjigo avtorice 
Nade Morato z naslovom Kruh in ribe. Gre za dokaj obsežno delo v katerem je 
avtorica zbrala tudi kup presenetljivo zanimivih in tudi hudomušnih folklornih in 
spominskimi pripovedi iz krajev s slovenskim življem ob Tržaškem zalivu in na 
Krasu. Naša redna sodelavka in Kocjančičeva nagrajenka je knjigi, ki je izšla pri 
zbirki Glasovi opremila tudi z ilustracijami in zemljevidom, obiskovalci predsta
vitve pa so si ogledali tudi umetniške fotografije Ljuba Radovca iz cikla Duhovno 
življenje v Kortah. Več o knjigi v naslednjem Mandraču.

La Scuola elementare Dante Alighieri
rende noto il seguente

Avviso
Le iscrizioni per l’anno 2008/2009 alla Scuola materna l’Aquilone 
sono aperte fino al 28 febbraio 2008. I genitori interessati possono 
richiedere informazioni al numero 6625240 o rivolgersi in segreteria 

durante l’orario d’ufficio.
Marino Maurel

Nobenemu županu ne bi svetoval 
da sofinancira lastno društvo
V torek zvečer so v Manziolijevi palači organizirali poslanski večer Brede Pečan na temo korupcije. Gosta 
razprave, sta bila Drago Kos, predsednik Komisije za preprečevanje korupcije in Boštjan Penko, višji državni 
tožilec za pregon organiziranega kriminala. Glede na to, da pri večini domnevnih koruptivnih dejanjih ostane 
predvsem pri domnevah, je zbrane najbolj zanimalo kje se postopek najpogosteje ustavi pa tudi lokalnih tem ni
Kar lepo število obiskovalcev je z zanima
njem sledilo pripovedim obeh povabljenih 
gostov in seveda še posebej soglašalo z 
navedbami obeh, da je naš pravosodni si
stem še vedno naravnan tako, da je zelo 
težko zaključiti posamezne primere očit
ne korupcije, še posebej na ravni politike. 
Prav politika bi morala biti tista, ki bi 
poskrbela za to, da bi pravosodje lahko 
učinkovito delovalo, vendar kaj takega 
zaenkrat še ni mogoče. Zato sta gosta pre
pričana, da bo več naredila takoimenova- 
na civilna družba, ki s svojimi pritiski na 
politiko in oblast velikokrat doseže tisto 
česa politika sama ne zmore.
Glede na to, da je bilo med obiskovalci kar 
nekaj ljudi, ki so tako angažirani tudi ni 
presenetljivo, da se je oglasil predsednik 
Kmetijsko gozdarske zbornice Anton Hor
vat in na široko predstavil svojo oceno ko- 
ruptivnosti vlade in ministrstev v primeru 
gradnje hitre ceste od Kopra do Lucije. 
Pravzaprav je naštel toliko možnih oblik 
korupcije, da je zmanjkalo vprašanja za 
oba gosta.

Zato pa je bila konkretša nekdanja direk
torica Primorskih novic, Barbara Verdnik, 
ki jo je zanimalo ali bo kdo uspel dokazati 
koruptivnost v koprski občini in ali se la
hko zgodi, da bo na koncu koprski župan 
izpadel žrtveno jagnje. Drago Kos je odgo
voril previdno oziroma tako, kot to počne 
v primeru Popovič že ves čas.
Za Izolane je bilo zanimivo vprašanje v 
zvezi z ravnanjem gostiteljice večera, ki je 
za časa svojega županovanja iz občinske

Nagrada za zbliževanje ljudi 
na obeh straneh meje

ga proračuna nakazala društvu, katerega 
ustanoviteljica je, kar lepo vsoto proračun
skega denarja. Podžupan Zadel, ki je vpra
šanje postavil v imenu izolskega župana, 
je od Kosa dobil odgovor, da kaj takega on 
ne bi svetoval nobenemu županu.

Eppur funziona
Tako smo ugotavljali v torek zvečer, 
ko smo v poznih urah zaključevali 
redakcijo. Na fasadi stavbe Mandra- 
ča smo namreč opazovali valove, ki 
jih tja projeciral reflektor v mandra
ču. Morda so za fotografijo premalo 
opazni, v živo pa so kar zanimivi in 
poživijo podobo trga.

OBVESTILO
staršem s 1. septembrom 2008 

šoloobveznih otrok
V četrtek, 31. januarja 2008, bodo 

ob 17.00 na šoli predstavljene 
vzgojno-izobraževalne vsebine in 

dejavnosti osnovne šole 
Dante Alighieri Izola.

Otroci bodo na predstavitvi lahko 
aktivno sodelovali v delavnicah, ki 
jih bodo vodile učiteljice naše šole.

Vljudno vabljeni! 
Ravnateljica: Simona Angelini

Nova knjiga Nade Morato
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V Izoli imamo tudi namizni tenis
Rokomet

Izolanke rekordno...

1. SRL - ženske
Krim Mercator : Izola 64:19 (36:8)
Dvoboj med vodilno in zadnjeuvrščeno 
ekipo oziroma med profesionalkami in 
kadetinjami se je končal s pričakovanim 
porazom Izolank. Gostiteljice so si hitro 
nabrale velik naskok, nedosegljiva pred
nost pa je v izolski ekipi dodatno zmanj
šala prizadevanja za zmanjšanje zaostan
ka. Tako so zabeležile rekorden poraz. 
Krimovke so slabšim slovenskim ekipam 
večkrat zabile več kot 50 zadetkov, 64 pa 
pred Izolo še nobeni. BV

preizkušnjam in zato pristal na končnem 
19. mestu. V olimpijskem enosedu finn je 
pred zaključno regato desetih najboljših, 
ta šteje dvojno in zato lahko še pomeša 
vrstni red, je v vodstvu legendarni Brita
nec Ben Ainslie, štirikratni svetovni in 
dvakratni olimpijski prvak, pred rojakom 
Wrightom in Portugalcem Truillom.
V moškem dvosedu 470 sta po desetih 
jadranjih v vodstvu Britanca Rogers in 
Glanfield, na drugem mestu sta Hrvata 
Fantela in Marenic, tretja pa sta domači
na Belcher in Behrens. Karlo Hmeljak in 
Mitja Nevečni sta s prvo regato za svetovni 
pokal v olimpijskem letu solidno opravila 
in jo končala na 21. mestu v konkurenci 
osemdesetih posadk. Enako velja za žen
ski dvojec olimpijskega 470, Tejo in Aljo 
Černe, ki sta prvokategorno regato tudi 
končali na 21. mestu. Med 48. posadkami 
sta v vodstvu Američanki Maxwell in Kin- 
solving, pred Japonkama Ai ter Kondo, 
ter italiansko posadko Conti in Micol. 
Svetovno prvenstvo

Futsal

Izolani nič kaj bolje...

Izola : Dobovec 1:7 (1:3)
IZOLA, Dvorana v Kraški ul., gl. 250. Stre
lec za Izolo - Hrvatin.
Pomlajeno domače moštvo tokrat ni po
novilo predstave z Živex-om. Gostje so 
izkušenejša ekipa, vendar bi Izolani z bolj 
zavzetim nastopom morda potek tekme 
zasukali drugače ali vsaj bistveno ublažili 
poraz. Organizacija igre je tokrat zatajila, 
tako da je izid realen odraz razmerja moči 
na parketu. BV

Namizni tenis

Kristin Fatorič uspešna v Velenju

Od torka do sobote je v Velenju potekal 
Pro Tour turnir za člane in članice. Na 
turnirju so nastopile razen Kitajske v glav
nem vse najboljše reprezentance sveta. 
V slovensko reprezentnco je med osem 
članic bila poklicana tudi Kristin Fatorič. 
Kristin se je med poklicnimi tekmovalka
mi dobro znašla in popolnoma upravičila 
svoj nastop. V torek je pričela s tekmami 
v kategoriji članic. Prvo tekmo je igrala 
proti Nizozemki Cremers in v enakovred
ni tekmi žal izgubila s tesnim izidom 3:4 
Drugo tekmo v skupini je igrala proti Lee 
I Chen iz kitajskega Taipeka in še preden 
se je znašla, izgubila 0:4. Velike težave je

imela predvsem pri sprejemu servisa ter 
pri igri po lastnem servisu, tako, da do igre 
sploh ni prišla.
V igri dvojic je nastopila skupaj z Velenj
čanko Ivano Zero. V prvem krogu sta 
izgubili proti italijanskima reprezentan
tkama Lauri Negrisoli in Tian Jiang v 
enakovredni tekmi 1:3.
V sredo je Kristin pričela z nastopi do 21 
let. V predtekmovalni skupini je najprej 
premagala Italijanko Ridolfi s 3:1. V od
ločilni tekmi za uvrstitev na glavni turnir 
pa je presenetila z zmago nad Madžarko 
Vargo in sicer kar 3:1.
Na glavnem turnirju za uvrstitev med 16 
najboljših ji je žreb namenil Lee I Chen, 
s katero je že igrala pri članicah. Kristin 
je tokrat odigrala veliko bolje in nasprot
nici vzela set. Zelo malo pa je manjkalo, 
da bi zmagala še naj man set ali dva. Od 
vseh slovenskih igralk je uvrstitev med 32 
uspela le še Manci Fajmut iz Fužinarja In- 
terdiskonta. Tokrat res lahko rečemo, da 
je Kristin, ki bo še drugo leto mladinka pri 
članicah povsem zadovoljila. Lepo bi bilo, 
če bi tako motivirano in borbeno večkrat 
odigrala tudi na domačih turnirjih 
Poseben pečat je od slovenskih igralcev na 
turnirju pustil Bojan Tokič, ki nastopa v 
Nemčiji za nemški klub s katerim je osvo
jil dva naslova v najtežji ligi na svetu.Bo
jan je odigral za uvrstitev med 8 povsem 
enakovreden dvoboj s prvim nosilcem 
Belorusom Vladimirjem Samsonovem in 
izgubil s 3:4. Ta dvoboj je bil tisti, ki je do
dobra napolnil velenjsko rdečo dvorano

Jadranje

Jadralci v Avstraliji

Pet slovenskih tekmovalcev, ki se je za 
aklimatizacijo na razmere v dvatisoč kva
dratnih kilometrov velikem avstralskem 
zalivu Port Philip, udeležilo prvokategor- 
ne regate Sail Melbourne, kjer jih kmalu 
čaka letošnje SP, je v slabo razpihanem za
dnjem dnevu z deseto preizkušnjo končalo 
z jadranjem. Blizu najboljše deseterice, ki 
bo jadrala v jutrišnji regati za medalje, je 
bil po osmih jadranjih le Gašper Vinčec, 
ki je vse dni jadral s pomočjo zdravil. V 
upanju, da se bo do svetovnega prvenstva 
rešil zobozdravstvenih tegob, se je po na
svetu zdravnika odpovedal zadnjim dvem

V sredo se je v zalivu Port Phillip pred 
Melbournom začelo letošnje jadralsko SP 
v težkokategornem olimpijskem enosedu 
finn z Gašperjem Vinčecem v floti 85 ja
dralcev iz 33 držav, od četrtka, ko se pred 
Melbournom začne še SP v dvosedu 470, 
pa bosta med skupno 153 moškimi in žen
skimi posadkami iz 38 držav štartali slo
venski zasedbi Teja in Alja Černe ter Karlo 
Hmeljak-Mitja Nevečny. Sodeč po rezul
tatih naših na nedavni 1-kategorni regati 
Sail Melbourne na istem regatnem prizo
rišču je za visoko uvrstitev sposoben le 
Vinčec, če mu manjše zdravstvene težave 
v minulih dneh niso pobrale preveč moči! 
Koprski par Hmeljak-Nevečny in ženska 
zasedba sester Černe v dvosedu 470 pa bi s 
podobnim jadranjem in uvrstitvama na SP 
(posadki sta končali na 21. mestu v moški 
in ženski konkurenci) kot sta jih dosegli

POGLED S STRANI
piše:

- 7
Žarko Kovačič

c' .

Rokomet se je preselil na sever. 
Evropsko prvenstvo je tisto, ki je 
trenutno najbolj aktualno. Naša 
prisotnost je opazna, saj so se naši 
uvrstili v nadaljevanje prvenstva. 
Tudi tokrat so nam naši malo sko
drali živce. Vsi zagotavljajo, da so 
osnovni cilj dosegli? Vse se odvija 
po napovedanem scenariju. Žal se 
našim ni uspelo otresti nekaterim 
starim navadam. Začeli smo dobro, 
nato pa popuščali. Našim južnim 
sosedom smo dovolili, da tudi v ro
kometu imajo svojo »cono«. Velika 
škoda, bili smo tako blizu in lahko 
bi jih tudi potopili. Analize kažejo, 
da nas zmanjkuje, enkrat na začet
ku, drugič proti koncu. Tudi spre
mljajoči dejavniki, imajo pri vsem 
nekaj vpliva. Seveda mislim na 
sodnike. Uporabo »novih« pravil, si

vsak par razlaga po svoje. Tako se 
zgodi, da se nekomu tudi kaj spre
gleda. Problemi, katere žal ne more
jo nadomestiti tudi razni seminarji. 
Tako, odpade tudi skrivanje za temi 
napakami. Tudi sami sodniki dobro 
vedo, kje je njihova meja. Ob vsem 
pa EHF že čuti moč klubskega ka
pitala, saj nameravajo največji klu
bi organizirati svojo ligo prvakov. 
Rokometni dinozavri na čelu EHF 
ostajajo trmasti in vsiljujejo skan
dinavski sistem amaterizma. Na vse 
načine hočejo stvar utišati in grozijo 
z izključitvami.
Na domačih tleh se trenutno trudijo 
le rokometašice. Izolanke so v Lju
bljani proti Krimu zabeležile nega
tiven rekord. Iskati vzroke pomeni 
pogrevati že pogreto. Sedanjost 
izolskega športa je pač taka in iz
stopati iz te povprečnosti je že pod
vig. Ob pogovorih delujejo vsi zelo
zaskrbljeno, za kaj več pa.................
Nekaj malega ljudje še poizkušajo, 
vendar zmanjkuje vrat. Ob vsem 
turizmu in etiketah o turistični ob
čini, ni enega kluba, ki bi se lahko 
pohvalil z malo turističnega vložka. 
Bojim se, da bomo kmalu potrebo
vali veliko »dreves«.

AVTOCENTER

Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/46-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET
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prejšnji teden na Sail Melbourne verjetno 
povsem izpolnili lastna pričakovanja.
Začenja se Svetovno prvenstvo

Pred Melbournom se začenjata dve izmed 
skupno petih svetovnih jadralskih prven
stev v olimpijskih tekmovalnih razredih, 
ki so letos na sporedu pred drugo največjo 
avstralsko metropolo. Zaradi poletnih 01 
so v Pekingu (olimpijski jadralski pro
gram bo pred ne ravno razpihanim Čing- 
dauom, čez katerega so najboljši jadralci 
v zadnjih dveh sezonah povedali nemalo 
kritičnih besed) bodo letošnja svetovna 
prvenstva v 10 olimpijskih razredih na 
sporedu do konca februarja ( SP v deski 
RS:X in v akrobatskem dvosedu 470 so na 
Novi Zelandiji in Melbournu že odjadrali) 
na južni zemeljski polobli, v preostalem, 
v dvosedu zvezda, pa SP prirejajo aprila v 
Miamiju na Floridi.^
Z izjemo Vasilija Žbogarja, ki bo v prvi 
polovici februarja jadral na SP v laserju v 
Terrigalu pri Sydneyu, je preostala sloven
ska reprezentančna peterica (Gašper Vin- 
čec in posadki Hmeljak-Nevečny ter Teja 
in Alja Černe) že dva tedna v Melbournu, 
kjer jih že na začetku olimpijskega leta 
čaka drugi najpomembnejši regatni na
stop v sezoni. Glavni so kajpada 01, kjer 
bomo imela Slovenija na regatnih poljih 
v Čingdau jadralce in posadke v štirih te
kmovalnih razredih. Vinčec, Žbogar in par 
Hmeljak-Nevečny so zanesljivi olimpijski 
jadralski potniki, medtem ko bodo o do
končnem izboru ženskega para v dvosedu 
470 odločile še tri pomladanske kvalifika
cijske regate v Evropi.

Košarka

Tretji krog Jadranske lige

V soboto, 19.1. 2008, so se izolski košar
karski pionirji U-10 izredno dobro odreza
li proti ekipi ŠD Koš iz Kopra. S hitro igro, 
kvalitetnimi podajami, dobro obrambo in 
preciznim zadevanjem košev so bili vse
skozi v vodstvu. Rezultati po tretjinah so 
bili naslednji: KK Izola - ŠD Koš 10:2,30:6, 
in 42 : 15. Zadovoljno so zmagali in nadi
grali za glavo večje, a enkrat počasnejše in 
bolj okorne Koprčane.
Za KK Izola so igrali: Bandelj L, Cerkve
nik Timi, Černač Meta, Franovič M., Ga- 
sič, Komac R„ Logar, Mittendorfer Maj, 
Poberaj U., Steffe, Točko.

Smučanje

Študentski snegfest

Klub študentov občine Koper (KŠOK), 
Klub študentov občine Piran (KŠOP) in 
Klub izolskih študentov in dijakov (KIŠD) 
so se ponovno zbrali in že tretjič skupaj 
pripravljajo največji žur na snegu - SNEG
FEST. Kot je v navadi se bo snežna zabava 
zgodila 8. februarja na italijanskem smuč
išču PIANCAVALLO
Prireditev je namenjena vsem, ki jih ni 
strah mraza in se na snegu predvsem radi 
zabavajo, bodisi na eni deski, na dveh dil- 
cah ali pa kar brez. Omogočeno bo sanka
nje, zabavne igre na snegu, bob s snežni
mi tubami, tekmovanje v izdelavi snežnih

SPET IZBIRAMO NAJPOPULARNEJŠE 
IZOLSKE ŠPORTNIKE
Letos lahko glasujete tudi z SMS sporočili
Telefonska številka je: 040 280 572
Očitno vam je prav glasovanje z SMS sporočili najbolj pri srcu, saj smo v tednu dni 
prejeli več kot 250 glasov za različne športnike. Predvsem so bili “pridni” tisti mlaj
ši oziroma njihovi prijatelji in sorodniki, saj so nekateri dobili glasove prav “v va
lovih”. Tudi zato smo se že na začetku odločili, da bomo po končanem glasovanju 
posamezne glasove množili z ustreznim količnikom glede na status posameznega 
športnika. Najvišji količnik bodo seveda imeli olimpijci oziroma tisti s kategoriza
cijo svetovnega razreda, potem pa kategorizirani po vrsti in nato tudi ostali glede 
na njihove rezultate. Drugače povedano: Naziva najpopularnejši izolski športnik ne 
more prejeti vsak začetnik, tudi če prejme največje število glasov, saj takšen izbor 
ne bi imel nobenega smisla. Zagotovo pa bodo tisti, ki “dosegajo” dobre rezultate, 
ob dobri podpori glasovalcev, prišli zelo visoko.
Povejmo še, da prireditev tokrat ne bo sovpadala s podelitvijo priznanj najpopular
nejšim izolskim športnikom, saj se je njen čar v množici drugih nagrajencev pre
prosto izgubil. Zato bomo tokrat prireditev pripravili še posebej slovesno, kdaj bo 
podelitev pa bo odvisno od tega v katerem obdobju bomo lahko dobili v Izolo vse 
naše najboljše športnike. Za vse, ki ne veste za koga bi glasovali pa še nekaj imen: 
Športnice: Anja Argenti, Manuela Hrnjič, Kristin Fatorič, Kristina Rahotin, Anja 
Barič, Majda Jerman, Vesna Dekleva, Natalija Dovč...
Športniki: Vasilij Žbogar, Andrej Jereb, Tonči Žlogar, Mitja Gasparini, Anej Lovrečič, 
Blaž Vončina, Dean Maslo, Domen Vasič Stepančič, Andrej Skergat.Jaka Hudales...

NAJPOPULARNEJŠI IZOLSKI ŠPORTNIK IN ŠPORTNICA

GLASUJEM ZA ŠPORTNIKA 

GLASUJEM ZA ŠPORTNICO
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skulptur, kepanje voditeljev in vseh, ki 
hodijo okoli, ipd. Osrednja prireditev se 
bo odvijala na glavnem prizorišču, kjer se 
bodo čez dan deskarji in smučarji pome
rili v disciplinah kot so slalom in boarder- 
cross. Najboljše čakajo bogate nagrade. 
Navdušencem bomo v popoldanskem 
delu dali možnost izposoje testnih smuči 
in desk raznih slovenskih proizvajalcev.
Po kosilu bo možen glasbeni oddih - elec- 
trosnow party z DJ Selecto. Tekom celot
ne prireditve bo za obiskovalce priskrblje
na topla pijača, bogat srečelov, gretje za 
‘premražence’,...
Na razpolago sta dva paketa: Vroči paket 
(40) zajema prevoz na smučišče, dnev
no smučarsko karto, družabni del, topli 
obrok, koncert, dodatno zavarovanje, or
ganizacijo in vodenje. Ledeni paket (22), 
za nesmučarje, vsebuje vse razen smu
čarske karte. Prijavnine na tekmovanja so 
brezplačne. Vsi člani klubov imajo na te 
cene še 4 popusta, ostali študentje in di
jaki pa 2!!!
Več informacij dobite na spletni strani 
www.snegfest.com.
Prijave zbirajo do 6. februarja 2008 na 
(Število mest je omejeno)

Medklubska tekma

Tudi 20. jubilejna medklubska tekma v 
veleslalomu za Pokal Banke Koper, ki je 
pokroviteljstvo prevzela 1999, bo 2. in 8. 
februarja 2008 na smučišču Zoncolan v 
sosednji Italiji. 2. februarja bo medklubski 
veleslalom za mladinske kategorije, 8. fe
bruarja pa za odrasle.
Ker bo udeleženih devet klubov iz Izole, 
Kopra, Ilirske Bistrice, Pivke, Portoroža, 
Postojne in Sežane in prijave v posameznih 
mladinskih kategorijah ne bodo omejene, 
pričakujemo rekordno udeležbo več kot 
650 rekreativnih smučarjev. Na medklu
bski tekmi februarja 2008 bodo prvič na 
tem tekmovanju sodelovale novinarke in 
novinarji iz obalnokraškega območja ter 
občin Ilirska Bistrica, Pivka in Postojna. 
Ob jubilejnem medklubskem veleslalomu 
bomo pripravili spominske medalja za vse 
udeležence v mladinskih kategorijah ter 
medalje in pokale za prve tri v kategori
jah odraslih. Prehodni pokal Banke Koper 
prejme smučarski klub, ki zbere največ 
točk v vseh kategorijah.
Po podatkih s katerimi razpolagamo je to 
najbolj množična medruštvena tekma 
smučarjev rekreativcev v Sloveniji.
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Kdor spi vse zamudi

Večer makedonske 
kulture v knjižnici
V okviru študijskega krožka Svet v dlaneh - skozi druge kulture spoznavamo sebe 
smo v M KI pripravili večer makedonske kulture, na katerem se nam je z glasbo, 
recitali in diapozitivi predstavila vokalna skupina Fella. Sestavljajo jo štirje pevci 
- Vesna Mladenova, Metoda Postolski Košir, Majdka Kušar Pezdirec in Ljuben 
Dimkaroski, ki pojejo arhaične makedonske in slovenske ljudske pesmi.
Vodja skupine, ki deluje od aprila leta 
2004 in nosi ime po tretji prestolnici 
antičnih Makedoncev - Peli, je Ljuben 
Dimkaroski, akademski glasbenik, pe
dagog in že tri desetletja prvi tobentač 
SNG Opere in Baleta v Ljubljani, vnet 
zbiratelj starih, pozabljenih ljudskih 
pesmi, ki jih z avtorskimi aranžmaji 
približa sodobnemu času in večglasju. 
Cilj skupine je ponesti v svet bogastvo 
glasbenega izročila Makedonije in 
Slovenije ter graditi mavrični glasbeni 
most med obema deželama.

Večer je bil posvečen tudi predstavitvi 
CD Fella poje ter knjige Fella in Make
donija avtorice Metode Postolski Košir. 
Knjiga, ki je izdana v obeh jezikih - slo
venskem in makedonskem, v latinici in 
cirilici - na 331 straneh prinaša spomi
ne na Pellina potovanja in glasbene tur
neje po Makedoniji, Albaniji in Grčiji. 
V njej spoznavamo Pelline prijatelje, 
pesnike, pisatelje, glasbenike, igralce, 
znanstvenike in druge, ki so opisani z 
vso ljubeznijo in spoštovanjem, pa pre
proste ljudi, kmete in pastirje, mesta in 
vasi, svetišča, čudovito pokrajino, gore, 
legende, pesmi, naravne in kulturne 
spomenike in razne dogodivščine. V 
ovitku knjige, ki je napisana v melodič
nem in liričnem jeziku z bogatim be
sednim zakladom, se nahajata dve CD 
zgoščenki, namenjeni slepi in slabovid
nim ljudem, in jim v svet teme prinašata 
lepoto avtoričinega besedila in glasbeno 
podobo Makedonije v izvedbi skupine 
Fella.
Naj povemo še nekaj o članih skupine. 
Ljuben Dimkaroski je imel že mnogo 
solo koncertov po Makedoniji, Slove
niji in drugod po Evropi. Igral je v več 
glasbenih skupinah, ki izvajajo sodob
no glasbo. Posnel je več LP plošč in CD 
zgoščenk s sodobno in klasično glasbo. 
Sedem let je vodil vokalno instrumen
talno skupino Strune, ki igra in poje et
nično makedonsko glasbo. Stare make
donske pesmi je zbral in izdal v knjigi 
Stopedeset makedosnki biseri.

Piše poezijo in izdal je že dve pesniš
ki zbirki, v katerih opeva ljubezen do 
Makedonije in ženske ter občudovanje 
makedonskih umetnikov. Zadnja leta se 
ukvarja z obdelavo kamna na poseben 
način. Skupino Fella vodi od leta 2004. 
Vesna Mladenova je naj mlajša članica 
skupine, študentka ekonomije, članica 
folklorne skupine kranjskega Makedon
skega društva sv. Ciril in Metod, kjer 
pleše že 13 let, vizažistka in promotorka 
švedske kozmetike Isadora ter ljubitelji
ca vsega lepega.
Majdka Kušar Pezidrec je bila v mlado
sti navdušena košarkašica. Je ljubitelji
ca narave, po poklicu pa ekonomistka. 
V prostem času nabira cvetje in listje, 
ga suši in iz njega izdeluje prelepe slike. 
Piše poezijo in je soavtorica zbirke Pe
smi l.B, ki je že bila predstavljena tudi 
v različnih mestih po Makedoniji. Rada 
ima klasično glasbo in je bila pevka v 
zboru. Občuduje Slovenijo in Makedo
nijo in je vesela, da lahko skupaj s člani 
skupine Fella njuno glasbeno izročilo 
ponese v svet.
Metoda Postolski Košir je bila po pokli
cu vzgojiteljica in otrokom že dolga leta 
šiva mehke ljubkovalne igračke in bla
zinice za lepe sanje. Del njenega tovrs
tnega ustvarjanja si boste lahko ogledali 
tudi v Mestni knjižnici Izola. Piše poe
zijo in kratke zgodbe. Riše nežne akva
rele in izdeluje kolaže, ki so namenjeni 
tako otrokom kot odraslim. Je prav tako 
soavtorica pesniške zbirke Pesmi l.B. 
Potopisnega večera, na katerem smo z 
zapisano in govorjeno besedo, slikami 
in z makedonsko glasbo nepravilnih 
ritmov in večglasja potovali skupaj s 
skupino Fella, se je udeležilo skoraj 40 
poslušalcev, ki so jih ganile nenavadno 
lepo zapete pesmi (med njimi tudi istr
ska Moja mate čuha kafe ter rezijanska 
Da hora ta banerina), tako da so nav
dušeno ploskali ter se tja v pozne ve
černe ure zaustavili še ob prigrizku, na 
katerem so člani skupine Fella postregli 
z doma narejenim ajvarjem in črnim 
kruhom.

Špela Pahor

Klub študentov občine Koper (KŠOK), Klub izolskih študentov in dijakov (KIŠD) in Klub 
študentov občine Piran (KŠOP) pripravljajo kompilacijo obalnih neuveljavljenih sku
pin - KOMPILACIJA OBALA 2. Prijave so že v teku, do izteka roka je samo še 10 dni. V 
okviru enoletnega projekta bo strokovna komisija izbrala 12 novih glasbenih zasedb, 
katere bodo na DVD-ju Kompilacija Obala 2 posnele v profesionalnem studiu svojo prvo 
skladbo. DVD bo poslan na številne radijske in televizijske postaje ter sorodne medije. 
Poleg promocijske vrednosti bo DVD Kompilacija obala 2 zaobjel novi val glasbene kul
ture slovenske obale.
Dodatne informacije so dosegljive na www.myspace.com/kompilacijaobala.

Mladi krajinarji se 
predstavljajo v KT1
Različni projekti pri študiju krajinske arhitek
ture so že sami po sebi kvalitetni, obsežni in 
vredni pozornosti. Če pa je ob njih prisoten še 
tekmovalen pridih, postane ta nekaj več kot 
le to. Postane ponos.

Krajinarje običajni smrtniki spoznavamo 
šele zadnja leta, čeprav gre za vedo, ki je 
morda celo starejša od arhitekture. Toda, 
v navdušenju nad gradnjami je človeštvo 
marsikdaj pozabilo na urejanje krajine v 
celoti. Zdaj, ko smo marsikaj že dobro za
vozili pa se začenjamo zavedati pomena 
urejanja krajine in tudi zato takorekoč ni

večjega projekta kjer krajinarji ne bi sode
lovali ob arjhitektih in urbanistih.
Tudi zato so študentje krajinske arhi
tekture pripravili razstavo njihovih del, 
ki bo na ogled od torka, 29. januarja, 
ko bo ob 19. uri tudi otvoritev razstave v 
prostorih spletne kavarne KT1. 
Predstavljeni bodo projekti, ki so nastali 
v 4. letniku študija krajinske arhitekture, 
kot plod sodelovanja na treh javnih nate
čajih: Hobart waterfront international de
sign competition (Hobart, Avstralija), Ti- 
čistan (park Tivoli, Ljubljana) in razvojni 
program za vas Martinj vrh (občina Škofja 
Loka).

Oblast naj naredi red
Res je, Rock’n Roli je glasna zadeva. Od 
vedno je tako bilo. A z leti ni nič bolj 
glasna in če je res, da je hrup, ki se sliši 
izza sten Shoto kluba prehud za najbliž
je sosede se sprašujem, kako je R’N’R 
sploh preživel do danes. Tečko namreč 
najdemo klub, ki bi bil bolj izoliran od 
civilizacije kot je izolski. Res težko. Pa 
vendar se mi, ki tam živimo nismo po
čutili “izolirane”.
Po spektaklih, ki se tam dogajajo se 
nam vedno bolj dozdeva, da je daleč od 
civilizacije in kulture živelo lepo število 
obiskovalcev podbelvederske doline. 
Dovolj nam je after partijev ambasa
de Gavioli, hauba partij ev domačinov, 
shoto jeseni, divjih voženj z avtomobi
li v večernih urah. Preko glave nam je 
živalskega rjovenja in hrupne glasbe, 
ki v poletnih mesecih cele tedne nepre
kinjeno doni po naši dolini. Naveličani

smo zbeganih mladeničev prepojenih z 
vsemi mogočimi substancami, ki dneve 
in dneve tavajo po bližnjih njivah.
Po takem, več kot desetletje trajajočem 
dogajanju, brezštevilnih neprespanih 
nočeh, stotinah klicev na 113, in nemo
či policajev je že skrajni čas, da se kaj 
ukrene.
Od nove oblasti pričakujemo, da uve
de red, določi urnik obratovanja plaže 
ter uredi delovanje kluba in nam s tem 
omogoči normalno življenje. Podbelve
derske mladeniče in ostale, ki tam pri
rejajo zabave prosimo, da svoje širjenje 
civilizacije in kulture, ki ga tako goreče 
opravljajo do ranih jutranjih ur (1.00, 
2.00) zaključijo do 22. ure.
Opravičujem se, če sem koga nehote 
užalil ali prizadel. Upam pa, da nas bo 
kdo slišal in uslišal.

Z.J.
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Četrtek, 24. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 Michael Clayton - Režija: Tony Gilrov 
ob 20.30 Elizabeta: Zlata doba - Režija: Shekhar Kapur

Petek, 25. januar 2008
Kulturni dom Izola - ob 20.00 

Noel Coward

SPIRITISTIČNA KOMEDIJA
Gostuje GOML, Ljubljana / režija : Iztok Valič 

Igrajo : Violeta Tomič, Nina Ivanič, Jernej Kuntne idr.
Vstonina : v predprodaji, študentje, upokojenci 9 EUR, ostali 9,50 EUR, na 

dan prireditve popusti 9,50 EUR, ostali 10 EUR

Palača Manzioli - 20.00

Glasbeni večer italijanskih pesmi
Skupnost Italijanov Pasquale Besenghi degli Ughi vabi v sklopu večerov z 

glasbo na koncert Italijanske glasbe
Nastopajo: Bojan Glavina - klavir, Marsell Marinšek - harmonika, Miriam 
Monica in Ne ven Stipanov - vokal, ob sodelovanju slikarke Fulvie Zudič, 

ki bo ustvarjala “v živo”.

Kino Odeon
ob 18.00 Michael Clayton - Michael Clavton Režija: Tonv Gilrov 

__________ ob 20.30 Elizabeta: Zlata doba - Režija: Shekhar Kapur__________

Sobota, 26. januar 2008
Kulturni dom Izola - ob 17.00

RIBA, RACA, RAK
Zavod Zofka in Mini teater, Ljubljana 

Igrano-lutkovna predstava za otroke starejše od 3 let.
Zgodba o petletni Katki, ki še ne zna izreči črke R 

Vstopnina : 3 EUR

Kino Odeon
ob 18.00 Elizabeta: Zlata doba - Režija: Shekhar Kapur 

ob 20.30 Michael Clayton - Michael Clavton Režija: Tonv Gilrov

Nedelja, 27. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 Michael Clayton - Michael Clavton Režija: Tonv Gilrov 
ob 20.30 Ugrabitev - Rendition Režija: Gavin Hood 

Igrajo: Reese Witherspoon, Jake Gvllenhaal, Mervl Streep, Alan Arkin / Američanka Isabella je 
žena v Egiptu rojenega kemičnega inženirja, ki nekega dne izgine naletu iz Južne Afrike v Washin
gton. Obupana Isabella ga skuša na vse načine najti, a naleti le na nepredušen zid laži in zanikanj. 
Med tem je na drugem koncu sveta mladi analitik ameriške obveščevalne agencije CIA Douglas 
priča mučenju domnevnega terorista, ki so ga pripeljali iz ZDA, kjer taki postopki niso dovoljeni. 
Poti Isabelle in Douglasa se kmalu prekrižata, toda močne sile v ozadju so pripravljene storiti vse, 
da neprijetna resnica ne bi prišla na dan._______________________________________________

Ponedeljek, 28. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 Michael Clayton - Michael Clavton Režija: Tonv Gilrov 
_______ ob 20.30 Ugrabitev - Rendition Režija: Gavin Hood_______

Torek, 29. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 Michael Clayton - Michael Clavton Režija: Tonv Gilrov 
_______ ob 20.30 Ugrabitev - Rendition Režija: Gavin Hood_______

Sreda, 30. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 Ugrabitev - Rendition Režija: Gavin Hood 
ob 20.30 Transilvanija - Transylvania Režija: Tony Gatlif 

Igrajo: Asia Argento, Birol linei, Amira Časar, Romain Duris; / Avtor temperamentnih filmov Nori 
tujec (Gadjo Diio) in Vengo se je tokrat podal v deželo pravljic in legend. Zingarino srce pripelje v 
Transilvanijo, srce Romunije. S prijateljico se odpravita na dolgo pot zaradi glasbenika romunske
ga porekla, s katerim je živela v Franciji. Nekega dne moški njenega življenja izgine brez sledu. 
Zingarina se ga odloči poiskati, saj sta si obljubila večno ljubezen, povrh vsega pričakuje njegovega 
otroka. Toda razvajeno mestno dekle naleti na kup ovir in dogodki se ne razpletajo tako, kot si je 
začrtala in želela. Dežela legend in divje glasbe pokaže svoj drugi obraz. Nagrada Georges Delerue 
za režijo ter nominacija za nagrado Grand prix, Belgija 2006.______________________________

Četrtek, 31. januar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 V dolini smrti - In the Vallev of Elah Režija: Paul Haggis 
Igrajo: Tommv Lee Jones, Charlize Theron. Jason Patrie, Susan Sarandon 7 Paul Haggis, ustvarjalec 
s tremi oskarji nagrajene Usodne nesreče, nam predstavlja zgodbo mladega vojaka, ki izgine kmalu 
po vrnitvi iz vojne v Iraku. Njegov oče Bank, ki je nekdaj služil v vrstah vojaške policije, se odpravi 
po sinovih sledeh, a naleti le na neprodoren zid molka. Ko sina najdejo mrtvega, se v preiskavo 
vključi detektivka Emily, po prvotnih nesoglasjih pa s Hankom vendarle strneta vrste in s skupnimi 
močmi odkrijeta srhljivo zaroto, zaradi katere so številni pripravljeni tudi ubijati.
Benetke, 2007, nagrada SIGNIS ter nominacija za Zlatega leva za režijo; Nominacija za najboljšega 
igralca, Satellite, 2007...

ob 20.30 Transilvanija - Transylvania Režija: Tony Gatlif

Galerija Alg9 / Kristanov trg 1

V četrtek, 24. januarja ob 19.00 - galerija Alga - otvoritev
Na ogled in v prodaji bodo različni izdelki ( ročna dela )

“Brčink” -brkinskih žensk.
Prireditev je humanitarnega značaja, saj bo ves izkupiček od 
prodaje namenjen “Rdečim noskom “ - Društvu za pomoč bol
nim otrokom. Ob otvoritvi bodo v kulturnem ptrogramu sodelo
vali otroci OŠ Dragomirja Benčiča - Brkina iz Kozine.
(od 24.1. do 6.2.08)

Franca Franceschija CHIANTI 

Galerija Loža Koper DARE BIRgA - Slike
18. januar - 9. marec 2008

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

Vljudno Vas vabimo na ogled 
razstave

ROK
ZELENKO
trideset let 
ustvarjanja

Galerija Meduza 2 Fructus ignis - Delo meseca
Gea Tanja Rusjan 
Galerija Krajcar / Kristanovtrg 
slike stara Istra

iif5S

Mestna galerijia Piran 
Triptihi
ANDRAŽ ŠALAMUN
Trajanje razstave do 4. 2. 2008

Mestna knjižnica Izola in Borza znanja 
vabita na predavanje o naravni kozmetiki

Predavanje bo v četrtek, 24. januarja 2008 ob 19. uri v čitalnici Mestne
knjižnice Izola

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti - Medobmočna koordinacija Izola 
obvešča vse ljubiteljske kulturne poustvarjalce, 
da so v teku razpisi za

območna srečanja gledaliških, folklornih in 
plesnih skupin ter za revijo otroških in mladin

skih pevskih zborov Naša pomlad.
Informacije o letošnjih srečanjih dobijo na sedežih območnih izpostav Ilir
ska Bistrica, Izola, Koper, Piran, Postojna in Sežana in na spletni strani 
www.jskd.si v rubriki kulturni dogodki.
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Komisija za priveze je konstituirana
V sredo popoldne se je sešla na prvi seji komisija za priveze, ki jo bo vo
dil svetnik LDS, Robert Mulec, podpredsednica pa je Lori Bakija Kokolj 
iz stranke IJN. Komisija zdaj obstaja in zdaj se bo začelo pregledovanje 
seznama kandidatov za komunalne priveze v našem mestu.

Društvo invalidov Izola
Obvešča vse člane Društva invalidov Izola, da bo

ZBOR ČLANOV
V SOBOTO, DNE 2.2.2008 
S PRIČETKOM OB 16. URI

v Gostinski in turistični šoli Riviera Izola

Hotel Marina bo zaprt
Obveščamo vas, da hotel Marina v Izoli 

ne bo obratoval
od 21. januarja 08 do vključno 7. februarja 08. 

Hvala za razumevanje.

NOVO: očala Raster - očala, 
ki delujejo brez stekel!
Zasnovana na znanstvenih izsledkih dr. l/V. Batesa

m 'mrMik«sgaeflBii
mm,

Kako delujejo?
Posebna zgradba odprtin v mreži očal omogoča fokusiranje 
vidnih zaznav, zato z njimi vidimo jasno.
Pomembnejša pa je druga funkcija: Ob nošenju očal Raster se 
naše očesne mišice aktivirajo in so neprestano v mikrogibanju, 
ne da bi se tega zavedali. S tem tako kot pri kateri koli telovadbi 
treniramo in ohranjamo očesne mišice prožne in sposobne 
pravilno obliti očesno lečo. Z njimi pomagamo odpravljati 
utrujenost oči in sčasoma preprečevati slabšanje vida. Nosimo 
jih 30 do 60 minut dnevno ob branju, gledanju televizije ali delu 
z računalnikom.

Kozerija

Raj enakomislečih bi bil prava mora
Že ves teden se ubadam z dilemo 
kdo naj bi bil najprimernejši za 
hortikulturno ureditev v Izoli. Je to 
ginekolog, kovinar ali lesni tehnik? 
Nekateri trdijo, da je za tako uredi
tev kar na mestu ginekolog, saj se 
ta kar spozna na grmičevje in razno 
razne grmovnice. Nekateri prisega
jo, da je za tako delo potreben tudi 
kovinar, saj prav v zadnjih dneh ob 
našem parku dobivamo lične kovin
ske ograjice, ki se lepo ujemajo s 
splošno podobo parka. Nekateri pa 
pravijo in se pridušajo, da je edina 
prava oseba, ki bi lahko poskrbela 
za hortikulturno ureditev v Izoli, 
lesni tehnik. Ne vemo kakšen po
klicni profil je imel tisti, ki nam je 
»okrasil« dolgo izolsko ulico s cipre
sami, ki dajejo vtis, da smo na poti 
na pokopališče. Poleg tega so cipre
se poznane po tem, da so močno 
alergene in kot take neprimerne za 
naselja.
Kolikor mi je znano, skrbi za hor
tikulturno ureditev v Izoli znana 
strokovna oseba s področja horti
kulture in seveda izolska Komunala 
in Cedra.
Na koncu koncev me zanima, zakaj, 
med drugim, za podobo Izole ne bi 
smela svojih predlogov podajati tudi 
ginekolog ali kovinar, če je dosedaj 
za to podobo že uspešno skrbel le
sni tehnik?

Mislim, da imata, tako ginekolog 
kot kovinar, kar nekaj smisla za 
estetiko. Če nič drugega, vsaj pris
pevata svoje mnenje.
Sicer pa moramo imeti tudi nekoli
ko zgodovinskega spomina. Pozabi
li smo na neko osebnost, ki je bila 
po poklicu samo kovinar, a se je še 
kako spoznala na hortikulturo, da je 
iz cele bivše države ustvarila rajski 
vrt z velikim občutkom za estetiko. 
Po tem vrtu nekateri še danes vzdi
hujejo in ga opevajo kot izgubljeni 
raj, pa čeprav so morali po kavo ali 
kavbojke iti ven iz raja. A še to le 
s plačilom depozita in če so imeli 
dovolj bonov za benzin in če se je 
registrska tablica njihove Zastave 
101 ujemala s parnim ali neparnim 
dnevom. Z ureditvijo so bili vsi za
dovoljni, pa čeravno kovinar ni bil 
posebno vičen hortikulturi.
Torej ocenjevanje sposobnosti ne
katerih ljudi, samo po njihovih po
klicih, ni ravno najboljša metoda.

Prepričam pa sem, da Izola dobiva 
novo in lepšo podobo. Vem tudi, 
da se vsi ne strinjajo z menoj. A kaj 
hočemo, je pač tako in prav je, da 
je tako.
Raj v katerem bi vsi govorili in mi
slili enako bi bil prava mora.

i.B.

Rex še ne počiva v miru
Dragi Edo. Vesel sem tvojega reagiranja v 
zadnji številki mandrača. Tako sem do
bil priliko, da pojasnim nekatera dejstva 
o članku, ki »ni« bil namenjen za objavo. 
Bil je napisan z namenom, da informa
tivno seznanim nekatere naše svetnike. 
Da jim na ta način povem, kaj vse je naša 
Izola izgubila. To pa samo zaradi odnosa 
nekaterih odgovornih na oblasti, ki jim za 
to zgodovinsko dediščino, ni mar. Posebno 
tistih ljudi iz turističnega področja, ki bi 
»morali« Rexa ponuditi kot eno najatrak- 
tivnih turističnih ponudb na obali,
Kot sem že povedal je to pismo po naključju 
in ne po moji želji, priromalo v javnost, ni
kakor pa ni bilo napisano zato, da bi se lotil 
tebe. Še zdaleč na. Pa nič zato. So vsaj občani 
zvedeli za ignoranco teh ljudi na oblasti, ki 
izvira iz gole zavisti in ne da bi se zavedali, 
nehote povzročajo škodo Izoli.
Zaradi njih je Izola izgubila mnogo vrednih 
exponatov. Naštejem naj le nekaj. Rešilni 
čoln, klavir, pianino, nekaj pohištva, črke, 
pa nekaj okrasnih predmetov, da ne govorim 
o velikem modelu Rexa, ki sem ga naredil 
predvsem kot pripomoček, pri izdelavi filma. 
Vse to je sedaj za Izolo za vedno izgubljeno. 
Sedaj pa stavek iz Mandrača, ki me je malo 
nasmejal. Pišeš da sem se te lotil na »robat« 
način. Bog pomagaj takemu mišljenju. Ver
jemi mi, da če bi to želel, bi se te lotil na drug 
način. Na primer. Na spletni strani REXa, ki 
je dobro obiskana, bi objavil, to tvojo iznajd
ljivost. Pa nisem tak kot ti.
Ce te je morda malo zapekla vest, si tega le 
sam kriv. Drugič ne preskakuj ljudi, ki ti zau
pajo, ti dajo idejo in koristne informacije, pa 
bo vse redu. Takrat ne bo potrebnih nobenih

izgovorov in pojasnil. Posebno takih ne, ki 
ne zdržijo.
V reagiranjih omenjaš, da mora naša nacio- 
nalka spoštovati avtorske pravice. Lepo! Ve
sel bi bil, če bi jih tudi ti.
Omenjaš, da niste našli še živečega človeka, 
ki bi vam kaj povedal. Ma. Prišel bi k meni, 
pa ti bi povedal, kje jih najdete.
Govoriš, da tvoj dokumentarec »ni film o 
Rexu«, ampak, da je to le življenjska zgodba 
o znamenitem kapitanu Tarabottu. Ma, ma 
koga farbaš? To je le poceni izgovor, to veva 
in jaz in ti in vsi tisti, ki so film videli.. 
Scenarij, ki sem ga predložil tvojemu RTVeju 
je predvideval, da se zgodba o Rexu dogaja v 
Izoli, s tem bi naš kraj dobil izredno in poce
ni promocijo. Tudi v mednarodnem merilu. 
Ljudje bi prihajali sem, da bi si ogledali od
lomke iz tega filma. Ti pa si se odločil, da se 
preseli v Italijo. Ne vem, kaj si Izolani mislijo 
o tem.
S temi opisanimi dejstvi nikakor ne želim, da 
bi te očrnil. Nasprotno, želim ti mnogo »sre
če in slave«, ki si jo pridobil na ta način.
Res pa je, kar si rekel, da se samo ljubiteljsko 
ukvarjam z Rexom. Da, to je res. To je moj 
hobi. Želel sem Rexa potegniti iz pozabe in 
tudi uspel. Sedaj, že vsi govorijo o tem, tudi 
v Italiji so se prebudili. Prav tako mi je uspelo 
obuditi železnico, ki je nekoč vozila v našem 
kraju. Vedno se lotim nečesa nam neznane
ga, to mi je v veselje, morda izziv.
Zal mi je samo, da Izola ne izkoristi ponuje
ne priložnosti. Zato so to storili drugi, In še 
delajo na tem, da se ta atraktivna turistična 
ponudba iz Izole seli drugam.
Vse to je bilo napisano le z dobrimi nameni.

Marjan Kralj.



Il Presidente Napolitano a 
Lubiana con la minoranza italiana
Fruttuosi colloqui a Lubiana lunedì 14 gennaio, nel corso della visita di Stato del Presidente 
della Repubblica Italiana, Giorgio Napolitano, alla Slovenia.

Foto: A.I.A-La Voce del Popolo

Isola: settimane 
di passione

Settimane di passione fino al 7 febbraio 
quando il Consiglio Comunale è stato 
convocato per discutere e approvare il 
bilancio di previsione per il 2008. In questo 
momento, oltre ad averpotuto dare unaprima 
occhiata alle decine di pagine stracolme 
di cifre, non abbiamo alcuna indicazione 
per poter prevedere come andrà a finire, 
soprattutto dopo la riunione straordinaria 
del Consiglio della settimana scorsa, 
quando tutto si può dire, ma non che si sia 
svolta in un corretto confronto politico. Da 
sperare, quindi, che già la prossima seduta 
ordinaria, prevista per il 31 di questo mese, 
comporti un riassestamento del dialogo sia 
all ’interno della maggioranza che tra questa 
e l ’opposizione, come dettano generalmente 
le regole della democrazia.
Sia, come sia, già nei prossimi giorni 
incominceranno le consultazioni tra le 
varie forze politiche e all’interno degli 
organismi del Consiglio. Vero è, che la cifra 
globale presentata in dibattito, supera di 
non poco sia le previsioni delle entrate che, 
di conseguenza, quelle di spesa. Sulla base 
di quale logica, e, in particolare, partendo 
da quali presupposti economici concreti. 
Per spendere bisogna guadagnare. Per 
guadagnare ci sono tre possibilità: o si 
produce, osi aumentano le tasse, osi vendono 
le proprietà comunali. Quale di queste è 
stata presa in considerazione è ancora da 
vedere.
Per quanto riguarda la nostra Comunità 
va detto che in seguito agli incontri 
preliminari con il Sindaco e con i funzionari 
dell 'amministrazione comunale, leaspettative 
sono tutto sommato positive, sia per quanto 
riguarda le spese materiali, sia per quanto 
riguarda la necessità di apportare alcune 
impellenti riparazioni all 'edificio di Palazzo 
Manzioli. Ed è proprio per questo che 
auspichiamo un rientro del dibattito politico 
comunale nella normalità del dialogo e della 
correttezza. Per quanto riguarda la nostra 
Comunità, i nostri consiglieri offriranno, 
come sempre, il proprio contributo ed il 
propino impegno concreto.

Silvano Sau

AVVISO

per i genitori dei bambini che a partire dal 1 
settembre 2008

hanno l’obbligo della frequenza scolastica

Giovedì 31 gennaio 2008, con inizio alle 
ore 17.00,

nella sede della scuola in via Rivoluzione 
d’Ottobre verranno presentate le offerte 

formative e le attività della Scuola 
elementare “Dante Alighieri”.

I bambini avranno occasione di fare attività 
di laboratorio e di animazione seguiti dalle 

insegnanti della scuola.
Sono invitati tutti gli interessati !

Nel pomeriggio Napolitano si è incontrato con 
una folta delegazione della Comunità Italiana in 
Slovenia e in Croazia Nel corso dell’incontro 
avuto con esponenti della Comunità Italiana il 
presidente è stato informato sulla condizione 
minoritaria in Slovenia, soprattutto in seguito 
all’abbattimento dei confini, e sui problemi 
ancora aperti e che richiedono un preciso 
interesse da parte della Matrice Nazionale. A 
conclusione dei colloqui, al Capo dello Stato 
- che ha sottolineato di essere bene informato 
sulla situazione della nostra Comunità - sono

stati presentati dei promemoria dei quali, come 
ha ribadito lo stesso presidente Napolitano, non 
mancherà di informare il governo italiano. Nel 
corso dei colloqui avuti nella capitale slovena 
con l’omologo Danilo Tiirk e con il premier 
Janez Janša problemi di reciproco interesse 
collegati alle priorità da affrontare nel corso 
del semestre in cui la Slovenia si trova alla 
guida dell’Unione Europea, in particolare la 
ratifica dell’ Accordo di Lisbona e la situazione 
balcanica con in primo piano il problema del 
Kosovo.

Consiglio Comunale di Isola: fumata 
nerissima con qualche strale!

Dopo due ore di dibattito, di scontri, di accuse e contraccuse, anche all’interno della maggioranza, 
il Consiglio Comunale di Isola non è riuscito nemmeno ad approvare un solo punto all’ordine del 
giorno della seduta straordinaria: la Comunità Terapeutica “L’albero della vita”. Incognita su una 
eventuale riconvocazione del Consiglio sul tema.
“Una seduta che non lascia dietro di sé un’immagine politica e morale decorosa del Consiglio 
comunale” come hanno voluto commentare alcuni consiglieri che non hanno ritenuto né saggio, 
né opportuno intervenire al dibattito. Un dibattito, tutt’altro che corretto, che si è arenato già in 
fase procedurale sull’approvazione dell’ordine del giorno, bocciato a grande maggioranza anche 
dagli stessi consiglieri della coalizione di maggioranza. Il tema, già affrontato parzialmente in 
una delle ultime sedute regolari del Consiglio dell’anno scorso, doveva concludere il dibattito 
sulla Comunità Terapeutica “L’albero della vita”, per la quale l’amministrazione precedente aveva 
investito ingenti somme dal bilancio comunale senza assicurare nel frattempo adeguate misure 
riguardanti la proprietà degli immobili e la gestione dell’ente. Alla seduta erano presenti anche 
rappresentanti della Comunità ed esperti del ramo, come il dottor Krek, da anni impegnato nel 
settore della tossicodipendenza. Il Consiglio si è inceppato già alle prime battute, quando alcuni 
consiglieri dell’opposizione proponevano di rimandare il dibattito avendo avuto poco tempo a 
disposizione per valutare la problematica e, soprattutto, per non essere stati forniti della necessaria 
documentazione. Aspre e dure le repliche della controparte, finché anche un esponente dello stesso 
partito di maggioranza (Izola je naša - Isola è nostra) non è intervenuto nel legittimare le richieste 
degli altri. Anzi, rincarando la dose e accusando l’amministrazione comunale di poca professiona
lità. A questo punto - quando le accuse e le contraccuse stavano prendendo il sopravvento anche 
sul buongusto, il Sindaco ha messo ai voti l’ordine del giorno che è stato ampiamente bocciato.



Ancora dal Consiglio comunale

Il Consiglio Comunale di Isola si appella al governo della Slovenia affinché istitui
sca un fondo speciale per aiutare i pescatori isolani nel caso la loro attività dovesse 
subire dei danni in seguito all’introduzione della zona ecologica marina da parte 
della Croazia. Il Consiglio Comunale di Isola, convocato nei giorni scorsi in seduta 
per corrispondenza, ha approvato una delibera con la quale si fa appello al governo 
sloveno di istituire un Fondo speciale dal quale attingere per far fronte ad eventuali 
danni che la zona ecologica marina, introdotta dal primo di questo mese dalla Cro
azia, potrebbe arrecare ai pescatori e alle aziende che si occupano di pesca di Isola. 
L ’iniziativa, che era stata promossa da alcuneforze politiche comunali, prevede pure 
che, sempre a carico dello Stato, ai pescatori venga assicurato il necessario supporto 
legale, qualora fosse ritenuto opportuno.

Mostra e serata del Chianti
Dettagli della regione toscana del Chianti presentati nella personale fotografica di 
Franco Franceschi. La mostra, presente l’autore e organizzata in collaborazione 
con l’Istituto Italiano di Cultura di Lubiana, è proseguita con una degustazione di 
vini della rinomala regione italiana.

Pubblico numeroso all ’inaugurazione della mostra di immagini del fotografo Franco 
Franceschi che ha presentato una trentina di fotografie della regione del Chianti A 
presentarlo ilpresidente della Comunità A utogestita della Nazionalità Italiana di Isola, 
Silvano Sau, che ha voluto sottolineare il curriculum professionale dell’artista ed il 
grande livello artistico delle opere esposte. "Per realizzare delle foto che esprimano un 
impegno personale ed artistico - come ebbe a sottolineare il Franceschi - è necessario 
avere anche una perfetta padronanza del mezzo e delle tecnichefotografiche. Proprio 
per questo, anche nel riprendere immagini della campagna toscana, preferisco 
fermarmi sul dettaglio, perché riesce a restituirmi quello che la mia sensibilità ha 
colto in quella immagine. " A chiusura della cerimonia d’apertura, ai presenti è 
stata offerta una un ’apprezzata degustazione di vini dell’azienda vinicola Tenuta di 
Lilliano dei principi Ruspoli di Castellina in Chianti.

Si dice e non si dice...
Due parole in merito al verbo “fatturare”. È un suo uso corretto nel senso di 
alterare fondamentalmente. Esempio: In alcuni paesi si vende vino fatturato. 
Non molto corretto ma ormai nell’uso con il senso di: fare il conto, fare una 
fattura, far pagare. E diffusissimo, insostituibile è oggi il “fatturato”. Natu
ralmente legato alle aziende industriali.

G.S.
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Non c'è più religione
Alcuni mesi addietro in una riunione di un organismo del gruppo 
nazionale italiano di Isola abbiamo sentito dire che all’interno dello 
stesso gruppo ci sono dei panni sporchi che dovrebbero essere 
lavati. Ricordiamo che in quell’occasione avevamo avanzato una 
soluzione alquanto economica della questione proponendo l’acqui
sto di una lavatrice. La proposta non è stata recepita e da quanto 
ci risulta i panni sono sempre più sporchi. Sporchi sono pure a 
livello di gestione comunale dove le soluzioni sono ben più costo
se e per niente semplici. E come se non bastasse i panni sporchi 
si ammucchiano anche a livello intercomunale e quello che è più 
fastidioso è che questi vengono esposti alla finestra. Si potrebbe 
fare tesoro di una dichiarazione di Churchill riferita ai servizi segreti 
dell’Inghilterra: “I panni sporchi dei servizi segreti si possono, e anzi 
si debbono lavare più spesso degli altri; ma, a differenza degli altri, 
non si possono mettere ad asciugare alla finestra”.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Eventi culturali

Venerdì 25 gennaio, ore 20, Palazzo 
Manzioli
UNA LEGGERA SERATA CLAS
SICA - Parteciperanno alla serata 
il cantante lirico Neven Stipanov, 
l’attrice Miriam Monica, i musicisti 
Bojan Glavina e Marsell Marinšek e 
la pittrice Fulvia Zudič. Organizzazi
one: CI P. Besenghi degli Ughi.

Sabato, 2 febbraio, ore 16.00, 
ex scuola italiana in via Simon 
Gregorčič
IL BALLO DELLE BAMBOLE 
- Festa di Carnevale per i bambini 
e per tutti quelli che si vogliono di
vertire. Organizzazione: CI Dante 
Alighieri.

Sabato, 2 febbraio, ore 19.00, Pal
azzo Manzioli
Concerto del pianista ANTONIO 
VILARDI. Organizzazione: CI P. 
Besenghi degli Ughi, Centro italiano 
Carlo Combi.

Sabato, 2 febbraio, ore 20.00, Tea
tro Tartini di Pirano
VI GRAN BALLO DI CARNEV
ALE - musica da ballo con i 
“BEST COMPANY BAND” ed il 
dj “ADRIANO ROJ”, esibizione 
dei ballerini della Scuola di ballo 
LIDIJA CEROVAC di Capodistria. 
Premiazione delle maschere. Organ

izzazione: Comunità degli Italiani 
Giuseppe Tartini di Pirano.

Domenica, 3 febbraio, ore 16.00, 
Palazzo Manzioli
FESTA DI CARNEVALE. Ballo in 
maschera per ragazzi, con giochi, 
balli e ricchi premi per le più belle 
mascherine. Organizzazione: Comu
nità degli Italiani Pasquale Besenghi 
degli Ughi.

Mercoledì, 6 febbraio, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
In occasione della giornata della cul
tura premiazione del IX CONCORSO 
LETTERARIO E DI ARTI FIGURA
TIVE 2007. Parteciperà alla serata la 
Scuola elementare Dante Alighieri di 
Isola con uno spettacolino della terza 
classe e con il coro della scuola. Or
ganizzazione: Comunità Autogestita 
della Nazionalità Italiana di Isola.

Attività bibliotecaria

La biblioteca Domenico Lovisato e
la sala di lettura di Palazzo Manzioli 
sono aperte a tutta la cittadinanza dal 
lunedì al venerdì dalle ore 16.30 alle 
19.30.

Si avvisano i bambini e i genitori che 
ogni lunedì, alle ore 17.00, si ten
gono le Ore della fiaba. Si prega gli 
interessati di prenotarsi in biblioteca, 
nell’orario di apertura.

In corso le iscrizioni alla Scuola 
materna l’Aquilone

La scuola per l’infanzia in lingua italiana, che opera in seno alla Scuola ele
mentare Dante Alighieri è una delle istituzioni prescolari del comune di Isola 
e accoglie tutti i bambini fino all’età dell’obbligo scolastico. I bambini iscritti, 
esiste pure una sezione di asilo nido, vengono inseriti in quattro sezioni, cia
scuna delle quali opera nei confortevoli ambienti del nuovo edificio scolastico. 
La Scuola materna svolge l’attività in lingua italiana nel rispetto della cultura, 
dell’identità, della lingua, della religione, dei valori, delle opinioni, degli usi, 
dei costumi delle famiglie. L’attività educativa curricolare delle sezioni si 
svolge attraverso i seguenti campi di esperienza: movimento, linguaggio, arte, 
società, natura e matematica. Programmi aggiuntivi vengono organizzati in 
base al numero degli iscritti e intendono soddisfare gli interessi dei singoli, 
secondo il desiderio dei genitori. Le iscrizioni alla Scuola materna l’Aquilone 
per l’anno scolastico 2008/2009 sono in corso e termineranno il 28 febbraio. 
I genitori, devono compilare l’apposito modulo disponibile in segreteria. Per 
informazioni possono rivolgersi al numero telefonico 6625 240.
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Odkrili vlomilce v Lacoste
Policisti Policijske postaje Izola so 
6.12.2007 obravnavali kaznivo deja
nje Velika tatvina po 1. točki I. odstav
ka 212. člena Kazenskega zakonika 
- vlom v trgovino z oblačili v centru 
Izole, pri katerem so si neznani sto
rilci protipravno prilastili večje števi
lo oblačil v skupni vrednosti 14.000 
evrov. Policisti so intenzivno pristopi
li k zbiranju obvestil in ugotavljanju 
vseh dejstev in okoliščin v cilju izsle
ditve storilcev.
V sodelovanju s Sektorjem kriminali
stične Policije v Kopru in policisti Po
licijske postaje Koper je bil 11.12.2007 
na območju Kopra prijet osumljenec, 
pri katerem je bil najden določen del 
oblačil, ki izvirajo iz vloma v trgovi
no, ravno tako pa so bili ugotovljeni 
še ostali osumljenci tega kaznivega 
dejanja.
Petim osebam so tako 11.12.2007 na 
podlagi določil II. Odstavka 157. čle
na Zakona o kazenskem postopku 
odvzeli prostost in jim v nadaljevanju 
vročili odločbe o 48 urnem pridrža
nju.
Na podlagi odredbe Okrožnega so
dišča v Kopru so bile v nadaljevanju 
opravljene hišna preiskave in izvršen 
zaseg predmetov, pri čemer so bili 
najdeni in zaseženi vsi predmeti, ki 
izvirajo iz zgoraj navedenega kazni
vega dejanja.
Gre za 25 letnega moškega iz Kopra, 
26 letnega moškega iz Izole, 18 let
nega moškega iz Kopra in 24 letnega 
moškega iz Kopra. O zaključku prei
skave je bil obveščen Okrožni državni 
tožilec Okrožnega državnega tožilstva 
v Kopru, nakar sta bila dva izmed 
osumljencev (25 letnik iz Kopra in 
26 letnik iz Izole) privedena na za
slišanje pred preiskovalnega sodnika 
Okrožnega sodišča v Kopru.

Zoper oba je bil odrejen ukrep hišne
ga pripora. Že isti dan po izrečenem 
ukrepu hišnega pripora je bilo pri 
kontrolah ugotovljeno, da ukrep krši
ta in nista na naslovu, kjer jima je so
dišče ukrep hišnega pripora odredilo. 
Enega od njiju so imeli naslednji dan 
v postopku policisti Policijske posta
je Sežana in Policijske postaje Nova 
Gorica, drugemu pa je bila v času 
hišnega pripora zasežena tudi manjša 
količina prepovedane droge heroin. 
O kršitvi ukrepa hišnega pripora smo 
takoj obveščali preiskovalnega sodni
ka Okrožnega sodišča v Kopru, ki je v 
nadaljevanju zoper oba odredil pripor 
in sta bila predana uslužbencem za
porov Koper.

Odkrili tudi vlomilce v gostilno
Policisti Policijske postaje Izola so 
12. januarja 2008 obravnavali kazni
vo dejanje Velika tatvina po 1. točki I. 
odstavka 212. člena Kazenskega za
konika - vlom v enega od gostinskih 
lokalov na območju Izole, kjer sta 
storilca z razbijanjem šipe vstopila v 
notranjost gostinskega lokala.
Gre za za dva 21 letna moška z ob
močja Izole. Policisti so ju dobili na 
kraju samem, ravno ko sta zapuščala 
gostinski lokal, vendar si nista ničesar 
protipravno prilastila, saj ju je s kraja 
pregnala sprožitev alarmne naprave. 
Zoper oba osumljenca je bilo na pod
lagi določil II. odstavka 157 člena 
Zakona o kazenskem postopku odre
jeno pridržanje in obveščen Okrožni 
državni tožilec Okrožnega državnega 
tožilstva v Kopru, ki je naročil, da se 
kazenska ovadba zoper osumljenca 
pošlje po redni pošti.

Klasika pred diskoteko
Zjutraj okoli 02.30 ure so izolski po
licisti pri kontroli diskoteke Gavioli 
opazovali razpečevanje mamil. 28 
letnemu drž. Slovenije so odvzeli 
prostost in mu zasegli več različnih 
vrst mamil. Ovadili so ga na državno 
tožilstvo.

Izolani (zaenkrat) brez ovir do Kopra
Od včeraj je na cesti rezervirani za motorna vozila delna zapora ceste med 
Žusterno in Slavčkom. Zapora se začne v Žusterni in konča pri bencinskem 
servisu. Cesta je speljana na drugem prometnem pasu, vozna pasova pa sta 
fizično ločena. Izvoz za Semedelo pri Slavnikovih garažah je zaprt, tako, da je 
tja mogoče priti preko Žusterne ali pa pri Slavčku. Prav tako se tam ni mogoče 
priključiti na hitro cesto. Vse ovire in obvozi so primerno označeni. Občane 
prosimo, da upoštevajo označbe ter vozijo previdno in strpno.

Opravičujem se gostom lokala THE WALL, ki sem jih S.januarja popol
dan, s svojim obnašanjem, kakorkoli prizadel ali užalil.

Vaš someščan Franko G.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- V Ankaranu zamenjam dvo-sobno 
stanovanje v prvem nadstropju za 
enako ali večje z doplačilom v Izoli, 
tel. 05/ 6527 533
- Kmetijsko travnik ali njivo, lahko za
raščeno kupim . tel 051 311 180
- MLAD PAR s 3-letnim otrokom NUJ
NO POTREBUJE STANOVANJE (eno 
ali dvosobno) za nedoločen čas. Naj
emnina do 350 EUR. tel 040 245 684 
dosegljivo dopoldan ali 031 287 844 
dosegljivo ves dan.
- Mlad par išče enoinpol ali dvosobno 
stanovanje v Izoli za daljše obdobje, 
tel 051 80 44 80
- Oddam sobo študentu, nekadilcu 051 672 160
- V Izoli oddamo enosobno stanova
nje v starem delu mesta eni, ali dvema 
dekletoma, tel 041 743 891
- Mlad in urejen par (brez otrok) 
NUJNO išče primerno veliko sta
novanje na mirni lokaciji. 041 717 
489 (popoldan) ali 041 760 964
- Resni osebi nudim brezplačno 
bivanje in hrano, ki je pripravljena 
skrbeti za starejšega v Kopru tel 
040 626 986 po 16. uri
- V Izoli ali okolici kupim ali za
menjam (Ljubljana) garsonjero ali 
manjše stanovanje z teraso ali bal
konom. tel 041 759 947
- Starejši par išče stanovanje v 
Izoli ali okolici za daljše obdobje. 
Tel.: 041 254 886
- Iščem dvosobno stanovanje za na
jem v bloku ali hiši. tel 041 275 217
• V Izoli ali okolici najamem garsonjero 
za daljše obdobje, tel 040 701 108
• Zamenjam enosobno stanovanje 
(40 m2) Ljubljana - Vič, za enako ali 
garsonjero v Izoli. Tel.: 051 341 727
• Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 488 346

Vozila

- Prodam Opel kadet 1.4 Club karavan, 
1.90, dobro ohranjen, tel 031 611 568
• Prodam OA Fiat Tempra 1.6 SX. Regi
strirana do 2.7.2008 Inf.: 040 523 010
• Motor “chopper” Kimko 125, 
prevoženih 15.000 km, zelo do
bro ohranjen, nove pnevmatike, 
črne barve, prodam za 1.000 Eur. 
Ogled je možen v Izoli po dogovo
ru. Informacije: 041 584 056

Delo

Gostilna Istra takoj zaposli kuharja. In
formacije na tel. 041 345 605 
- Iščem hišo na obali v naravi ali z 
večjim vrtom, ki potrebuje skrbnika 
in nudi bivanje. Po poklicu sem inž. 
agronomije in bi z velikim veseljem 

urejala vaš vrt. tel 040 551 491 
-Iščemo m/ž ( lahko tudi upokojena) 
za delo v čistilnici “Suzi” Lucija, polo
vičen delovni čas. tel 041 707 621

- Pomagam starejši osebi 24 ur na dan ali 
po nekaj ur. tel 031 310 410
- Iščem delo v dopoldanskem času. Izkuš
nje iz umetnosti, leposlovja, gostinstva. 
Iščem tudi delo trgovke, vnašalca podat
kov, hostese, receptorke, pisarniško delo) 
Od tujih jezikov znam italijansko in an
gleško. Računalniško znanje osnovno, do
segljiva sem na 041 717 489 od 15.00 ure 

dalje
- Izkušena medicinska sestra nudi nego in 
pomoč na domu. tel 031 241 845
- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih zabavah 
in obletnicah za srednjo generacijo tel 031 

578 327
- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 
bolnim pri osebni negi in gospodinj
skih opravilih. 031 631 188
- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 

354 048
- Iščemo delavko za čiščenje po
slovnih prostorov (ob ponedelj
kih) tel.: 041 512 783
- Ponovno bi rada prijela v roke 
svojo prečno flavto, zato iščem 
potrpežljivega učitelja/ico, ki bi 
me spet popeljala po tipkah tega 
instrumenta. Jana: 031 708 116
- Dnevni bar v Izoli išče delavko 
za delo v strežbi z možnostjo stal
ne zaposlitve, tel: 041 400 404
• Ponujam delo v strežbi in po
moč v pizzeriji za daljše obdobje. 
041 827 039
• Pizzeria na obali zaposli izkuše
nega picopeka. Tel.: 041 566 751
• Nudim inštrukcije matematike za osnov
ne in srednje šole Gsm: 041 287 425
• Inštruiram slovenščino, italijan
ščino in angleščino na vseh stop
njah. Tel.: 040 245 683
• Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855
• Starejšim nudim pomoč na 
domu Tel.: 041 233 451
• Za skromno nadomestilo nu
dim pomoč pri čiščenju in pomoč 
starejšim ljudem pri vsakdanjih 

opravilih. Tel.: 051 251 211
• Starejšim obolelim ter drugim, nu
dim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

Prodam 15 let staro pohištvo po 10 
Eur za kos plus vaš odvoz. Na raz
polago je, vse v Izoli: En trosed - 
postelja, dvosed, dve omari (bar in 
steklena) , dve jogi postelji za eno 
osebo, kuhinjska miza s stoli, infor
macije tel.041-753-210.
- Iščem sovoznika (avto) na relaci
ji Izola-Postojna. kontaktna oseba 
041 607 821
- Rabljeno spalnico in regal za dnev
no sobo zelo ugodno prodam, tel 

041 776 748
- Podarimo peč na drva. tel 041 776 748
- Za zbiratelje vrhunskih vin - prodam 
Metliško črnino 075 dl suho, črno, trga
tev 1987, flasirano 1989. cena po dogovo
ru tel. 051 823 559
- Potrebujem rabljeno pohištvo, tel 
041 344 280



Poslovalnica Izola
Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 00 NLB ONova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana

Teden dobrega počutja na Belvederju

V hotelih Belvedere smo združili mladostno radovednost in 
igrivost z izkušenostjo prekaljenih kuharskih mojstrov,

Franka, Nevenke in Damjana, v

TEDNU DOBREGA POČUTJA.
V tednu od 28. januarja do 3. februarja

pa bo za štedilniki svoje dobrote pripravil Žiga Mezgec. 
Jedi bodo popestrila vina iz kleti Santomas.

Za dobro počutje in užitke v novostih mladih kuharskih upov, 
bo za vas mizo v restavraciji Kamin rezerviral vodja strežbe 

Jakov, ki bo dosegljiv na tel. 66 05666 ali GSM 031 510 612

Veseli bomo vašega obiska!
Osebje hotelov Belvedere

ČT/otel J/Šclvedeie

Bajc, d.o.o., Ajdovščina 
Goriška cesta 75 • 5270 Ajdovščina 
Tel.: 05 36 44144 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., PE Nova Gorica 
Industrijska cesta 5 • 5000 Nova Gorica 
Tel.: 05 330 4510 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., PE Koper 
Sermin 7C • 6000 Koper 
Tel.: 05 66310 60 • www.bajc.si

N e. zamudite priložnosti -
zaloga letni^d^Stffjlo izjemnih^seftah!

Avtocenter Bajc, vaš prodajalec vozil Chevrolet
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Vroča akcijama mrzle dni!
Prihranek do 3.000 EUR!

Enkratne cene za vse modele vozil SEAT.
Ponudba velja za omejeno količino vozil iz zaloge. Fotografija je simbolična. Emisije CO2:120-214 g/km. Poraba goriva: 4,6-8,9 1/100 km.

www.seat.si

auto emoción

Vaš trgovec z vozili SEAT:

AVTO CENTER JEREB, Pooblaščeni trgovec in serviser vozil SEAT 
Salon in servis: Polje 9/b, 6310 Izola, Tel.: 05/616-80-11, Faks: 05/616-80-14, www.a-jereb.si


